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Πρακτικό υπ’ αριθ. 21/28.12.2020 

                Της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Θερμαϊκού.     

     

Στην Περαία και στο Δημοτικό Κατάστημα επί της οδού Μ. Αλεξάνδρου 2, 

σήμερα την 28η  Δεκεμβρίου 2020, ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα από 15:30΄, 

το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Θερμαϊκού συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση, μέσω 

τηλεδιάσκεψης, μετά την υπ’ αριθ. Πρωτ. 21.957/24.12.2020 έγγραφη πρόσκληση της 

Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Ευτυχίας Ζαριφέ Παλιούρα, που 

δημοσιεύθηκε και επιδόθηκε και τηλετυπικά (email), σε καθένα Δημοτικό Σύμβουλο 

και στο Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 

και σύμφωνα τις υπ’ αριθ. 18318/13.03.2020 (Α.Δ.Α. : 9ΛΠΧ46ΜΤΛ6-1ΑΕ), 

40/20930/31-03-2020 (Α.Δ.Α. : 6ΩΠΥ46ΜΤΛ6- 50Ψ) και 33282/29.05.2020 (ΑΔΑ : 

Ψ3ΧΝ46ΜΤΛ6-ΑΨ7) εγκύκλιους του Υπουργείου Εσωτερικών. 

 

     Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία γιατί από τα 33 μέλη του 

Δημοτικού Συμβουλίου συμμετείχαν οι 30, δηλαδή :   
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ                                                            ΑΠΟΝΤΕΣ 

 

1. ΖΑΡΙΦΕ ΠΑΛΙΟΥΡΑ ΕΥΤΥΧΙΑ     1. ΣΑΜΑΚΟΒΛΗΣ ΑΓΓΕΛΑΚΗΣ 

2. ΚΟΥΤΟΥΚΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ       2. ΠΑΖΑΡΟΠΟΥΛΟΣ ΘΡΑΣΥΒΟΥΛΟΣ 

3. ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 3. ΧΑΤΖΗΧΡΙΣΤΟΦΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ 

4. ΜΙΣΑΛΕΜΗ ΙΩΣΗΦ    

5. ΤΡΟΚΑΝΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   

6. ΜΠΑΡΜΠΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ   

7. ΚΑΨΑΛΑΣ ΣΥΜΕΩΝ    

8. ΠΑΣΧΑΛΙΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ   

9. ΒΟΓΙΑΤΖΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ    

10. ΖΗΦΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ   

11. ΤΖΙΝΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ   

12 ΠΡΙΜΕΡΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    

13. ΜΑΥΡΟΜΑΤΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ   

14. ΠΑΣΧΑΛΙΔΟΥ ΠΑΡΘΕΝΑ    

15. ΧΑΚΗΣ ΓΡΑΜΜΑΤΑΣ   

16. ΜΗΛΙΟΣ Α. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   

17. ΓΙΑΚΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ    

18. ΤΖΕΚΟΣ ΘΕΟΔΩΡΟΣ    

19. ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ    

20.  ΚΑΡΑΜΑΝΛΗΣ 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

  

21. ΠΛΑΣΤΗΡΑ ΚΑΛΛΙΤΣΑ.   

22. ΧΑΤΖΗΒΑΛΑΣΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ   

23. ΜΗΛΙΟΣ Δ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ   

24. ΠΑΡΑΣΧΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ   

25. ΛΑΖΑΡΙΔΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ   

26. ΜΩΡΑΛΗ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑ   

27. ΚΑΠΛΑΝΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ.   

28. ΑΔΑΜΙΔΗΣ ΣΠΥΡΙΔΩΝ    

29. ΖΑΒΕΡΚΟΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ   

30. ΜΠΙΡΟΣ ΘΩΜΑΣ   
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    Ο Δήμαρχος κ. Γεώργιος Τσαμασλής, προσκλήθηκε νόμιμα αλλά δεν συμμετείχε 

στη Συνεδρίαση.  

 

 Οι Πρόεδροι των Κοινοτήτων κ.κ. Βουλγαράκη Ιωάννα - Περαίας, Ρούφτης 

Αλέξανδρος - Ν. Επιβατών, Μακρής Ηρακλής - Αγίας Τριάδας, Μακρίδης Αθανάσιος 

- Ν. Μηχανιώνας, Μεϊμαρίδης Νικόλαος – Αγγελοχωρίου, Μαντζανάρης Γεώργιος - 

Ν. Κερασιάς, Παπαδόπουλος Χρήστος - Μεσημερίου και Καζάκης Αντώνιος - 

Επανομής, δεν συμμετείχαν στη συνεδρίαση μέσω τηλεδιάσκεψης αν και κλήθηκαν 

νόμιμα να παραστούν.  

 

    Την τήρηση των πρακτικών ανέλαβε η ειδική γραμματέας του Δ.Σ. Δημοτική 

Υπάλληλος κ. Μαρία Δρακάκη. 

 

ΘΕΜΑΤΑ  ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

ΘΕΜΑ 1ο Έγκριση της υπ’ αριθ. 456/2020 απόφασης της Ο.Ε. που αφορά σε 

«Κατάρτιση σχεδίου 7ης Αναμόρφωσης Προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2020».   

 Εισηγητής Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας:. 

 

ΘΕΜΑ 2ο : Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για το χειρισμό ζητήματος ιδιαίτερης 

σημασίας για τα συμφέροντα του Δήμου, απαιτούμενου εξειδικευμένης γνώσης. 

(αριθ. 466/2019 απόφασης Ο.Ε.)  

 Εισηγητής :. Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας 

 

ΘΕΜΑ 3ο : Αίτημα για λήψη απόφασης ώστε α) να προσχωρήσει ο Δήμος 

Θερμαϊκού στους όρους και συμφωνίες της Σύμβασης του δεσμευμένου 

λογαριασμού (escrow account), β) να εξουσιοδοτήσει το σώμα του Δ. Συμβούλιου 

τον νόμιμο εκπρόσωπο του Δήμου για την υπογραφή της Σύμβασης δεσμευμένου 

λογαριασμού (escrow account) στο πλαίσιο του χρηματοδοτικού προγράμματος του 

Πράσινου Ταμείου «Δράσεις περιβαλλοντικού ισοζυγίου» έτους 2019 και γ) να ορίσει 

το σώμα του Δ. Συμβούλιου,  το Ταμείο Παρακαταθηκών και Δανείων χειριστή και 

μεσεγγυούχο του προϊόντος του ως άνω δεσμευμένου λογαριασμού και να χορηγηθεί 

σε αυτό ανέκκλητη εντολή και εξουσιοδότηση να προβαίνει στις ενέργειες που έχουν 

συμφωνηθεί στην από την παρούσα σύμβαση.” 

   Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Προγραμματισμού, Στρατηγικού σχεδιασμού και 

βιώσιμης ανάπτυξης – κ. Ιωσήφ Μισαλέμης. 

 

ΘΕΜΑ 4ο :  Αντικατάσταση μέλους Δ.Σ. της ΔΗΚΕΘ. 

 Εισηγητής : Πρόεδρος ΔΗΚΕΘ - κ. Χρήστος Τζίνας. 

 

ΘΕΜΑ 5ο : Τροποποίηση Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας ΔΕΥΑΘ. 

 Εισηγητής : Πρόεδρος ΔΕΥΑΘ - κ.Ιωάννης Βογιατζής. 

 

ΘΕΜΑ 6ο : Υποβολή πρότασης του Δ.Σ. της ΔΗΚΕΘ για την καταβολή 

αποζημίωσης στον Πρόεδρο της Επιχείρησης 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας.  
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ΘΕΜΑ 7ο : Αίτημα έκτακτης επιχορήγησης από τους ΚΑΠ έναντι δικαιούμενων 

επιχορηγήσεων για οικονομική ενίσχυση της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης 

Αποχέτευσης 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας.  

 

ΘΕΜΑ 8ο : Συγκρότηση Επιτροπής Ελέγχου Ακαταλληλότητας ή Ασύμφορης 

Κυκλοφορίας Οχημάτων κυριότητας του Δήμου. 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Καθαριότητας- κ. Κωνσταντίνος Μπάρμπας.  

 

ΘΕΜΑ 9ο : Συγκρότηση Επιτροπής Διενέργειας δημοπρασιών εκμίσθωσης 

δημοτικών ακινήτων. 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας .  

 

ΘΕΜΑ 10ο : Αποδοχή απόφασης Τροποποίησης της Πράξης με τίτλο «Ανέγερση 5ου 

Δημοτικού Σχολείου Περαίας Δήμου Θερμαϊκού στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα 

Κεντρικής Μακεδονίας 2014-2020 στον Αξονα Προτεραιότητας ΑΞ10 «Επένδυση 

στην εκπαίδευση, την άσκηση δεξιοτήτων και δια βίου μάθησης» 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας.  

 

ΘΕΜΑ 11ο : Συγκρότηση Επιτροπής Εκτίμησης Ακινήτων. 

 Εισηγητής : Αντιδήμαρχος Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών - κ. 

Κωνσταντίνος Κούτουκας .  

 

ΘΕΜΑ ΕΚΤΟΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ  

ΘΕΜΑ :  Καθορισμός αμοιβής δικηγόρου για το χειρισμό ζητήματος ιδιαίτερης 

σημασίας για τα συμφέροντα του Δήμου. (αριθ. 481/2020 απόφασης Ο.Ε.) 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΘΕΡΜΑΙΚΟΥ  

28-12-2020 

Πρόεδρος Καλησπέρα σας , σας ακούμε κύριε Μαυρομάτη. 

Μαυρομάτη Μετά από εξήμιση μήνες έχω υποβάλλει μία 

αίτηση, ακούστε , 12 Ιουνίου του 2020. Στις 12 Ιουνίου. Για να 

μου χορηγηθούν κάποια στοιχεία απλά, από μέρα σε μέρα 

σήμερα φτάσαμε  να  έχουμε 28 Δεκεμβρίου. Δηλαδή εξήμιση 

μήνες πλήρεις ημερών. Δεν είναι δυνατόν να μην απαντιέται 

σε δημοτικό σύμβουλο πόσο πολύ σε ένα  δημόσιο όταν ζητάει 

να του χορηγηθούν στοιχεία, θα σας πω για μία άλλη φορά να 

σημειώσετε τον αριθμό πρωτοκόλλου της αίτησης που στον 

δήμο απευθύνθηκε σημειώστε παρακαλώ, 10061. Είναι 12   6ου 
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του 2020. Η δεύτερη ερώτηση κυρία πρόεδρε, είναι η εξής. 

Είναι γνωστό ότι ο δήμος μας   σε κάποιες ειδικότητες 

υπαλλήλων είναι προβληματικός και θέλει να στελεχωθεί 

προκειμένου να  αντιμετωπίσει, ο σύγχρονος δήμος τις 

απαιτήσεις των καιρών. Αυτό είναι γνωστό και το έχουμε 

συζητήσει κατ’ επανάληψη  στο δημοτικό συμβούλιο. Ενώ 

λοιπόν υπήρχε η κινητικότητα αυτή την περίοδο η οποία πριν 

λίγο καιρό έληξε, ο δήμος Θερμαικού παρότι είχε ανάγκη, διότι 

δεν ήταν από τους δήμους που δεν είχε ανάγκη, ήταν έξω από 

την κινητικότητα, δεν έκανε την ανάλογη αίτηση και φυσικά 

δεν μπόρεσε να στελεχωθεί με το προσωπικό που χρειάζεται. 

Διότι συζητούσαμε για την πολεοδομία που χρειαζόμαστε 

θέσεις, για την τεχνική υπηρεσία που θέλουμε θέσεις, για την 

οικονομική υπηρεσία και δυστυχώς πέρασε μία περίοδος 

ανεπιστρεπτί και ο δήμος μας απουσίαζε από αυτή την 

πρόσκληση της κινητικότητας. Είναι σοβαρό λάθος αυτό από 

πλευράς διοίκησης, να αφήνει να περνά από μπροστά, μία 

ευκαιρία ώστε να στελεχώσει με το ανάλογο προσωπικό τις 

υπηρεσίες του. Και το τρίτο για να μου απαντήσετε, και κλείνω 

τις ερωτήσεις μου, είναι ότι πληροφορήθηκα, στενόχωρα είναι 

αυτά που θα πω αλλά  πληροφορήθηκα ότι ο δήμος μας, δύο 

προγράμματα τα οποία είχανε χαθεί στο ΕΣΠΑ και απορούσα 

το ένα  την τηλεμετρία, με προϋπολογισμό 1.134.000 ευρώ και 

το δεύτερο το master plan της ύδρευσης που αφορούσε και 

είχε προϋπολογισμό 247.000 ευρώ απεντάχθηκαν από το 

πρόγραμμα αυτό του ΕΣΠΑ χάνοντας μία τεράστια ευκαιρία ο  

δήμος μας να μπορέσει να  βάλει σε τάξη και την ποσότητα και 

την ποιότητα του νερού στην περιοχή που ιδιαίτερα αυτές οι 

δύο προτάσεις που είχαν εγκριθεί, από προτάσεις που έκανε η 

δική μας η διοίκηση, θα ήτανε στον πρώην δήμο Θερμαικού, 

εκεί που υπάρχει και το μέγιστο θέμα, το μέγιστο πρόβλημα 

της λειψυδρίας. Και αυτό το οποίο ειδικά είναι που είναι 

καλοκαιρινή, ως τουριστικός δήμος δεν μπορεί να 
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ανταποκριθεί στις απαιτήσεις και τις ανάγκες εκείνης της 

περιοχής. Έτσι πληροφορήθηκα και νομίζω ότι δεν έχω λάθος 

αλλά θέλω να το ακούσω από τα δικά σας τα χείλη, να μου 

πείτε για ποιόν λόγο χάθηκε 1.500.000 ευρώ σε δύο 

προγράμματα. Σας ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ευχαριστούμε εσείς κύριε Χατζηβαλάση; 

Χατζηβαλάσης Όχι ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ο κύριος Τζέκος; Ο κύριος Παράσχου; 

Παράσχου Κυρία πρόεδρε χρόνια πολλά σε όσους γιορτάζουν 

στον κύριο Βογιατζή και στον κύριο Τζίνα. Ήθελα να ρωτήσω 

τον κύριο Τροκάνα τι ακριβώς συμβαίνει με αυτές τις 

επιχορηγήσεις που ψηφίσαμε για τα αθλητικά σωματεία και τα 

πολιτιστικά; Τι υπάρχει; Από την μια υπάρχει η βούληση του 

ενός αντιδημάρχου και από την άλλη υπάρχει το αντίπαλο 

δέος από την πλευρά του αντιδημάρχου οικονομικών , τι 

ακριβώς συμβαίνει; Αυτό. 

Πρόεδρος Ωραία, με την σειρά ερώτηση άλλος επικεφαλής; 

Μία ερώτηση έχει και ο Κώστας ο Μαργαρίτης τον είδα μου 

έστειλε και μήνυμα. Σας ακούμε. 

Μαργαρίτης Χρόνια πολλά καλησπέρα σε όλους. Ήθελα να 

ρωτήσω τον υπεύθυνο αντιδήμαρχο σχετικά με την αποκομιδή 

των ογκωδών που βρίσκονται πίσω από την ταβέρνα του 

Μανώλη στην Περαία. Είχα μιλήσει πριν έναν χρόνο με τον 

υπεύθυνο αντιδήμαρχο για αυτό το πράγμα και πρόσφατα 

πριν δυο τρεις μέρες είχα μία επικοινωνία με έναν κάτοικο της 

περιοχής και είχε εκφράσει έντονη δυσαρέσκεια για το θέμα 

αυτό. Ήθελα να μάθω γιατί ενώ είχε δεσμευθεί να μαζέψουν 

τα ογκώδη από εκεί, μου ανέφερε ότι δεν έχει γίνει τίποτε. 

Πρόεδρος Έχετε συγκεκριμένη οδό κύριε Μαργαρίτη; 
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Μαργαρίτης Είναι από την ταβέρνα όπως είναι ο δρόμος ο 

κεντρικός που πηγαίνουμε από την Περαία προς τους Νέους 

Επιβάτες κάτω από την ταβέρνα Μανώλης . 

Μπάρμπας Τα έχω δει , θα τα μαζέψουμε.  

Μαργαρίτης Το θέμα είναι ότι είχαμε μιλήσει κύριε Μπάρμπα 

πριν από πολύ καιρό και είχατε πει ότι θα τα κάνατε, τελικά 

δεν έχει γίνει τίποτε και υπάρχει έντονη δυσαρέσκεια. 

Μπάρμπας Κάθε μέρα μαζεύουμε, γίνεται χαμός. Θα βάλουμε 

προτεραιότητα. Γίνεται προσπάθεια και από τους υπαλλήλους, 

κάθε μέρα από την υπηρεσία αλλά γίνεται χαμός. 

Πρόεδρος  Λοιπόν συνάδελφοι, ο δήμαρχος αποχώρησε γιατί  

είχε μία ανειλημμένη υποχρέωση, οι ερωτήσεις θα 

απαντηθούν , θα φροντίσει ο κύριος Κούτουκας να 

απαντηθούν στο άλλο συμβούλιο, να προχωρήσουμε στα 

θέματα  έχουμε ένα έκτακτο που αφορά έναν δικηγόρο, να 

πάμε στο έκτακτο συμφωνείτε; Ομόφωνα πάμε στο έκτακτο, 

ως προς το θέμα; 

Μώραλη Κάποιες διευκρινίσεις; 

Λαζαρίδης Εγώ έχω μία ερώτηση για το έκτακτο. 

Μώραλη Ας το εισηγηθεί ο αντιδήμαρχος. Μήπως 

καλυφθούμε. 

Χατζηβαλάσης Είναι το θέμα της edil που περάσαμε το πρωί 

από την οικονομική επιτροπή. 

Κούτουκας Λοιπόν δεν ξέρω αν με βλέπετε, μισό λεπτό λίγο. 

Λοιπόν Κ1 θέμα , είναι μια ανάθεση σε δικηγόρο, είναι για μία 

υπόθεση του δήμου όπου ο εργολάβος καθαριότητας έχει πάει 

σε δικαστήριο γιατί κέρδισε την μισή υπόθεση από τις 400.000 

κέρδισε τις 200.000 και τώρα έχει καταφύγει στο ΣΤΕ για τις 

υπόλοιπες 200.000. Ορίζουμε δικηγόρο τον κύριο Παπαγιάννη, 
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τον ορίσαμε από την οικονομική επιτροπή με το ποσό των 

2480  ευρώ  και το βάζουμε κατεπείγον να περάσει από το 

συμβούλιο μας για να είναι οκ η ανάθεση του. Αν έχετε κάποια 

ερώτηση κάποια παρατήρηση μπορείτε να μου πείτε. 

Μώραλη Αντιδήμαρχε, κυρία πρόεδρε να ρωτήσω , μία 

παράκληση να αλλάξει όντως γραφείο, γιατί οι συλλαβές 

κόβονται από εκεί που μιλάει. 

Κούτουκας Συγγνώμη μισό λεπτό να  μεταφερθώ, ωραία. 

Ορίστε κυρία Μώραλη σας βλέπω και σας ακούω καλύτερα και 

εγώ τώρα. 

Μώραλη Διεκδικεί τι ακριβώς δεν άκουσα. 

Κούτουκας Να σας πω, είναι ένας εκ των εργολάβων 

καθαριότητας, που του είχε ανατεθεί από την προηγούμενη 

δημοτική αρχή, η καθαριότητα για τέσσερις μήνες με το ποσό 

περίπου θα πω τώρα 20.000 και επειδή κόπηκε από την 

αποκεντρωμένη προσέφυγε, αλλά εργάστηκε στον δήμο κατά 

μέρος, τώρα σταμάτησαν από τις υπηρεσίες να  

παραλαμβάνουν από τους εργαζόμενους του δήμου, ως εκ 

τούτου δεν μπόρεσε να πληρωθεί ο εργολάβος και προσέφυγε 

με την διαδικασία του παράνομου πλουτισμού  εις βάρος του 

δήμου. Η πρωτόδικη απόφαση  έδωσε στον εργολάβο το μισό 

ποσό. 

Μώραλη Τα δεδουλευμένα ας πούμε; 

Κούτουκας Ναι τον δικαίωσε κατά τις 200.000 και δεν τον 

δικαίωσε για τα υπόλοιπα 200.    Είδε ότι η απόφαση αυτή δεν 

τον δικαιώνει για όλο το ποσό και προσέφυγε στο συμβούλιο 

της επικρατείας.  

Πρόεδρος Κλείστε σας παρακαλώ τα μικρόφωνα σας. 

Κούτουκας Με ακούτε τώρα; Υπάρχει κάποια αντίρρηση σε 

αυτή την  απόφαση μας; 
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Λαζαρίδης Μία ερώτηση έχω. 

Κούτουκας  Ποιος μιλάει; 

Λαζαρίδης Ο Γιώργος ο Λαζαρίδης. Ποιος ο λόγος να έρθει το 

θέμα ως έκτακτο αντιδήμαρχε; 

Κούτουκας Εντάξει, αλλάζει το οικονομικό έτος, αλλά είναι 

λιγότερο  από ένας μήνας και είναι μια πολύ σοβαρή υπόθεση  

που πρέπει να πληρωθεί και ο δικηγόρος πρέπει να 

προχωρήσουμε καλά. Είναι στις αρχές Φεβρουαρίου το 

δικαστήριο, πρέπει να κατατεθούν προτάσεις δώδεκα μέρες 

πριν, δεν έχει πολύ καιρό δεν μπορούμε να ρισκάρουμε την 

υπόθεση να μην έχουμε ορισμό του δικηγόρου. Δεν νομίζω να 

υπάρχει κανένα πρόβλημα. 

Αδαμίδης Ερώτηση από μένα ποιος είχε πρωτόδικα την 

υπόθεση Κώστα; 

Κούτουκας Ο ίδιος ο κύριος Παπαγιάννης. 

Αδαμίδης Εντάξει καλύφθηκα. 

Μήλιος ΘΝΠ Να  βοηθήσω λιγάκι κύριε αντιδήμαρχε; Υπάρχει 

και ένας άλλος λόγος που πρέπει να το κάνουμε έκτακτα γιατί 

ο προυπολογισμός στην καινούρια χρονιά θα αργήσει να 

λειτουργήσει οπότε θα πρέπει να είμαστε έτοιμοι. Έχετε  δίκιο 

ότι πρέπει να  γίνει έκτακτα. 

Κούτουκας Ναι , εγκρίνεται λοιπόν  .Δεν   υπάρχει κάποιο 

πρόβλημα νομίζω είτε τακτικό το φέρναμε είτε έκτακτο, είναι 

θέμα προθεσμιών δεν υπάρχει κάποιος άλλος λόγος. Ωραία 

ομόφωνα λοιπόν. Εγκρίνεται το θέμα, τώρα πάμε στο πρώτο 

θέμα, τώρα μιλάω εγώ πιο πολύ , η πρόεδρος παρακολουθεί, 

το πρώτο θέμα της ημερήσιας διάταξης, είναι η κατάρτιση του 

σχεδίου της έβδομης αναμόρφωσης του προϋπολογισμού .Τον 

έχετε πάρει έχει περάσει από την οικονομική επιτροπή, αν 

υπάρχει κάποια παρατήρηση, ορίστε κύριοι συνάδελφοι. 



9 
 

Μώραλη Με την σειρά; 

Κούτουκας Ναι , ο κύριος Μαυρομάτης πρώτα  και κανονικά οι 

παρατάξεις. Υπάρχει κάποια παρατήρηση κύριε Μαυρομάτη; 

Δεν σας ακούμε. Ωραία ακούγεστε. 

Μαυρομάτης Μας απασχόλησε το θέμα και στην οικονομική 

επιτροπή και ως παράταξη το καταψηφίσαμε και υπήρχαν 

διάφορα θέματα της αναμόρφωσης, επικεντρωθήκαμε σε δύο 

θέματα τα οποία θέλω τώρα και στο σώμα να τα πω και να 

δικαιολογήσω για ποιόν λόγο καταψηφίζουμε αυτή την 

αναμόρφωση του προϋπολογισμού. Το σημαντικότερο είναι, 

ότι δεν έχουμε απορροφήσει τους πόρους που έχουν έρθει 

από το υπουργείο εσωτερικών, για τον COVID-19  που είχαν 

από τον Μάρτιο αποσταλεί χρήματα, δηλαδή από την πρώτη 

πράξη του νομοθετικού περιεχομένου, ακολούθησε και η 

δεύτερη πράξη, τον επόμενο μήνα, που έλυνε τα χέρια όλων 

των δήμων της χώρας, προκειμένου να  προχωρήσουνε σε 

συμβάσεις για απολυμάνσεις κτιρίων δημοτικών , δημοσίων 

χώρων, ακόμη δόθηκαν και έξτρα χρήματα για τους ΡΟΜΑ 

μιας και στην περιοχή μας έχουμε ΡΟΜΑ , γίναμε μάρτυρες ότι 

φτάσαμε να  έχουμε  360.000 ευρώ και μάλιστα πρόσφατα το 

υπουργείο εσωτερικών μοιράζει και άλλα 75.000.000 ευρώ 

στους  δήμους λόγω COVID-19    προκειμένου ν 

ανταποκριθούν, εμείς φτάσαμε  ενώ για να δώσουμε χρήματα 

στις σχολικές επιτροπές μόλις τον μήνα Δεκέμβριο, όταν από 

τον Μάρτιο έλεγε η πράξη νομοθετικού  περιεχομένου  

μπορείτε να ετοιμαστείτε να  δώσετε στις σχολικές επιτροπές 

για να αγοραστεί ο εξοπλισμός, ακόμη και στους δήμους για 

τους υπαλλήλους για να γίνουν η τηλεργασία εκ του μακρόθεν, 

αλλά ακόμη και στους αιρετούς. Εσείς το είπατε ναι 

ετοιμαζόμαστε να παρθούν τα ανάλογα εξοπλιστικά εργαλεία, 

δηλαδή τα laptop η οτιδήποτε ακόμη φθηνότερο προκειμένου 

να ανταποκριθούμε σε όλο αυτό που γίνεται. Δεν έγιναν όλα 
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αυτά, φανταστείτε ότι μια φορά που επισκέφθηκα το 

πρόγραμμα βοήθεια στο σπίτι, δεν υπήρχαν αυτές οι 

ολόσωμες στολές, που φορούσαν σχεδόν σε όλη την Ελλάδα, 

οι υπάλληλοι που δουλεύουν στο βοήθεια στο σπίτι και 

μπαίνουν καθημερινά σε πολλά σπίτια, εκτός από τα 

θερμόμετρα δεν τα βάζω, δεν φορούσαν αυτή την στολή δεν 

την είχαν. Δεν τους είχε αγοραστεί από τον δήμο και πάμε με 

πολύ αργά βήματα για να απορροφήσουμε αυτά τα χρήματα 

που μας τα έδωσαν για συγκεκριμένο σκοπό. Πρέπει και οι 

υπηρεσίες αλλά και οι αιρετοί ο καθένας στο δικό του πόστο, 

να δώσει στην αντιδημαρχία οικονομικών και γενικά στην 

διοίκηση, όλες αυτές τις ανάγκες, ώστε να απορροφηθούν 

προς όφελος του κοινωνικού συνόλου τα  χρήματα αυτά. 

Αυτός λοιπόν ο λόγος έρχεται το θέμα της αναμόρφωσης και 

βάζει μέσα έναν κωδικό όλο κι όλο 25.000γιατί λέτε; Για να 

αγοραστούν  καδάκια. Καδάκια ,τα μικρά καδάκια. Το δεύτερο 

είναι , το εντοπίσαμε και το είπαμε ότι ο δήμος μας έχει 

ξεφύγει από τις προσλήψεις που του δίνει το δικαίωμα λόγω 

COVID-19 τα τετράμηνα, αλλά έχει ξεφύγει και έχει ανεβάσει 

τις ανελαστικές δαπάνες  , τις οποίες θα τις δούμε στο μέλλον 

σε κάποιον ισολογισμό που θα γίνει στον υπέρμετρο βαθμό. 

Δηλαδή παίρνουμε αφειδώς κόσμο , που ίσως είναι πάνω από 

το κανονικό, όχι ίσως, για μένα είναι πάνω από το κανονικό και 

έρχεται εδώ ακόμη ένα θέμα άλλη μία φορά. Ήταν 

δικαιολογημένο για τις καθαρίστριες απόλυτο, το 

καταλαβαίνουμε, αλλά πρέπει εδώ να είμαστε πολύ 

προσεκτικοί, τα χρήματα κάθε μέρα δεν έρχονται και πρέπει 

να  μην κατασπαταλώνται. Ο πρώτος όμως λόγος είναι ο 

κυριότερος, ότι εμείς σε αυτήν την πανδημία, δεν μπορέσαμε 

να έχουμε γρήγορα αντανακλαστικά να ανταποκριθούμε σε 

αυτές τις μεγάλες απαιτήσεις αλλά κατά περίπτωση και κατά 

βούληση κάναμε κάποια πράγματα, όχι οργανωμένα και όχι 

έτσι όπως έπρεπε να τα κάνουμε. Για αυτό φτάσαμε στο 
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σημείο να μην έχουμε και την ανάλογη απορρόφηση, σε αυτό 

το σημείο φτάσαμε να παίρνουμε τον Δεκέμβριο μήνα κάποια  

laptop σε κάποια σχολεία , δίνοντας την δυνατότητα στην 

σχολική επιτροπή όταν από τον Μάρτιο μας έλεγαν πάρτε τα 

κύριοι , έχετε το δικαίωμα και χωρίς να κάνετε κανέναν 

διαγωνισμό. Σας ευχαριστώ και για αυτούς τους λόγους 

καταψηφίζουμε κυρία πρόεδρε το θέμα. 

Κούτουκας Ορίστε, ο κύριος Τζέκος. 

Τζέκος Λευκό ψηφίζουμε όπως και στην οικονομική. 

Κούτουκας Κύριε Χατζηβαλάση; 

Χατζηβαλάσης Καταψηφίζουμε όπως και στην οικονομική 

Κούτουκας Ωραία, ο κύριος Παράσχου είναι μετά; 

Παράσχου Ψηφίζουμε εμείς. 

Κούτουκας Ψηφίζει ο κύριος Παράσχου, η κυρία Μώραλη; 

Μώραλη Ναι, ξέρετε αυτό που ακούγεται ,καλησπέρα κατ’ 

αρχήν σε όλους και χρόνια πολλά, αυτό που ακούγεται εδώ, 

ότι ψηφίσαμε στην οικονομική επιτροπή, καλό θα ήταν να το 

ανοίγαμε, γιατί δεν είμαστε όλοι στην οικονομική επιτροπή, 

καλό θα ήταν δηλαδή να ενημερωνόμαστε μέσω δημοτικού 

συμβουλίου για τις θέσεις των παρατάξεων. Λέω απλά έτσι για 

να το έχουμε στον νου  μας, στον νου τους οι υπόλοιπες  

παρατάξεις. Τώρα, θα ήθελα κύριε αντιδήμαρχε αν είναι 

εύκολο να μας θυμίσετε , γιατί η δική μου μνήμη δεν βοήθησε 

εκείνη την σύμβαση με την Βόρεια Μακεδονία τέλος πάντων 

και επίσης ,υπάρχει μία αναφορά εδώ  για 16.000 ευρώ αν δεν 

κάνω λάθος, γιατί δεν το έχω μπροστά μου αλλά αν δεν κάνω 

λάθος το ποσό που αφορά εμβόλια και  θέλω ερωτήσεις έτσι; 

Όλα μαζί θα γίνουν και θα τοποθετηθούμε και τα λοιπά 

παρόλα αυτά οι ερωτήσεις εκκρεμούν. Οι 16.000 αν δεν κάνω 
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λάθος το ποσό που αφορά τον εμβολιασμό, συγγνώμη τις 

εξετάσεις τις μοριακές. Δεκαέξι δεν είναι κύριε Κούτουκα; 

Κούτουκας Δεκαέξι χιλιάδες ναι. 

Μώραλη Αυτό το ποσό πως προέκυψε; Εγώ μπορούσα να  πω 

έξη ας πούμε, υπάρχει ένα πληθυσμιακό δεδομένο. 

Κούτουκας Ολοκληρώστε και θα σας πω. 

Μώραλη Επίσης και για την τηλεργασία, εγώ ξέρω ανθρώπους 

με τους οποίους έχω επικοινωνήσει ως δημοτική σύμβουλος 

και γνωρίζω ότι οι άνθρωποι μπορεί να είναι στο σπίτι τους, 

αλλά χρησιμοποιούν το τηλέφωνο τους, χρησιμοποιούν ακόμη 

και το σταθερό τους. Δεν ξέρω αν έχουν laptop για να 

εργαστούν από εκεί. Αν τους  έχει δοθεί. Είναι μια σειρά 

ζητήματα δηλαδή, που και σήμερα ακόμη που μιλάμε που 

είμαστε στον Δεκέμβρη δεν έχουν λυθεί. Η ακόμη και οι 

μάσκες που θα έρθουν στα σχολεία είναι καινούριο αυτό έτσι, 

δεν  έχει σχέση με εκείνα που μας  ήρθαν τις μάσκες τέλος 

πάντων όλο το κεφάλι και τα παγουρίνια, είναι κάτι άλλο, είναι 

καινούρια αποστολή δηλαδή, αν το ερμηνεύω σωστά. Οι 

οποίες θα έρθουν προφανώς θα παραδοθούν υποθέτω  όταν 

θα ανοίξουν τα σχολεία. 

Μπάρμπας Μοιραστήκανε οι μάσκες. Ήρθαν και μοιραστήκανε 

οι μάσκες. 

Μώραλη Α, είναι ήδη στα σχολεία; 

Κούτουκας Όχι μην τα μπερδεύουμε, προχωράμε κυρία 

Μώραλη. 

Μώραλη Από εσάς τις απαντήσεις για να μην δημιουργείται 

σύγχυση. 

Ζηφκοπούλου Θα σας πω εγώ για τα σχολεία. 
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Μώραλη Ναι . Όποιος είναι αρμόδιος. Λοιπόν και επίσης 

έχουμε και έναν με απευθείας ανάθεση, αυτό είναι το ποσό 

τέτοιο; Για τα καλαθάκια τέλος πάντων, ναι αυτά προς το 

παρόν αν γίνεται να απαντηθούν και μετά να τοποθετηθώ. 

Κούτουκας Όχι , να  τοποθετηθείτε τώρα , να τελειώσει , να 

κλείσει. 

Μώραλη Ναι , εντάξει , εμείς έχουμε το εξής πρόβλημα. Είναι 

αυτά τα δώδεκα θέματα, που μπαίνουν αν δεν κάνω λάθος 

στην αναμόρφωση με άλλα συμφωνείς με άλλα διαφωνείς, 

εμείς, ο κάθε δημοτικός σύμβουλος οφείλει να  υπερψηφίσει η 

να καταψηφίσει μια εισήγηση ως πακέτο ,  αυτά είναι τα 

διλήμματα , πάντα υπάρχουν κάποια πράγματα που 

συμφωνούμε, κάποια που δεν είχαμε ψηφίσει στο παρελθόν 

και υπάρχει αυτή η δυστοκία κάθε φορά. Η μόνη λύση που 

υπάρχει σε αυτή την περίπτωση είναι το λευκό Δεν σημαίνει 

όμως ότι μια σειρά πράγματα από αυτά δεν πρέπει να γίνουν. 

Είναι και στην φάση των διεκδικήσεων άλλωστε είναι και τα 

μοριακά τεστ. 

Κούτουκας Το κατανοώ.  Λευκό λοιπόν η κυρία Μώραλη. 

Πασχαλίδου Να ρωτήσω κάτι κύριε Κούτουκα; Έτσι μια 

διευκρίνηση μόνο. Στο θέμα 3 της αναμόρφωσης, μιλάμε ότι 

αλλάχθηκε, εκ παραδρομής υπήρχε ένας άλλος κωδικός σωστά 

το καταλαβαίνω; Να ρωτήσω κάτι αυτό που έγινε με 

απευθείας ανάθεση. 

Κούτουκας   Ορίστε κυρία Πασχαλίδου. 

Πασχαλίδου Ναι, ο τίτλος αυτός, αν θυμάμαι καλά, έχει να  

κάνει με μία απόφαση δημάρχου που βγήκε στις 27-12 ου του 

19 την 641, η οποία ποτέ δεν συμβασιοποιήθηκε.  Τι νόημα 

έχει τώρα αυτή την στιγμή να αλλαχτεί; Εν προκειμένου αφού 

δεν υπάρχει  …..  ο δήμος για τα δημοτικά λιμενικά ταμεία. 
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Κούτουκας Δεν γνωρίζω αυτή η εισήγηση ήρθε από  την 

τεχνική υπηρεσία στην οικονομική και πέρασε μέσα δεν ξέρω. 

Πασχαλίδου Λοιπόν σημειώστε ότι η απόφαση 641  27-12ου 

του 2019, απόφαση δημάρχου η οποία ποτέ δεν 

συμβασιοποιήθηκε. Εσείς και εγώ ξέρουμε γιατί δεν 

συμβασιοποιήθηκε. Άρα τι λόγο έχουμε να  υπάρξει τώρα σαν 

τροποποίηση; 

Κούτουκας Να σας απαντήσω στο επόμενο δεν ξέρω τώρα. Θα 

το δω οπωσδήποτε. Λοιπόν τώρα , ο κύριος Καπλάνης αν μας 

ακούει έχει να  πει κάτι; 

Καπλάνης Εγώ θέλω αντιδήμαρχε, να βοηθήσω την διοίκηση 

και να συναινέσω στον προϋπολογισμό, αλλά οι ερωτήσεις 

που έκανε ο κύριος Μαυρομάτης, μου δημιουργούν 

ερωτηματικά. Αυτά μπορεί να  έχουνε βάση; Δηλαδή έχουμε 

απεμπολήσει δικαιώματα μας; 

Κούτουκας Όχι κύριε  Καπλάνη, θα απαντήσω, θέλετε να 

απαντήσω τώρα ; Φυσικά και όχι. Ο σκοπός μας και το μέλημα 

μας είναι να μην κατασπαταλούμε τα χρήματα του δήμου. 

Έτσι; Από την μια κατηγορούμαστε ότι κατασπαταλούμε , από 

την άλλη ότι τα κρατάμε σφιχτά εδώ πέρα στο πουγκί και δεν 

τα δαπανούμε. Λοιπόν δεν τα δαπανούμε πράγματι, έτσι αλλά 

δεν τα κρατάμε σφιχτά στο πουγκί κάνουμε τις διαδικασίες 

που πρέπει να  κάνουμε. Για παράδειγμα θα πω ότι σε αυτό 

που είπε η κυρία Μώραλη, τα τεστ είναι 400 κυρία Μώραλη 

που κάναμε σύμβαση, είναι για τους εργαζόμενους του δήμου, 

όχι για τους δημότες, για τους εργαζόμενους του δήμου και 

μόνο. Και είναι με 40 ευρώ το κάθε μοριακό τεστ. 

Μώραλη Που θα γίνουν; Σε κάποιο εργαστήρι ιδιωτικό; 

Κούτουκας Σε εργαστήρι ναι , σε κάποιο εργαστήριο βεβαίως 

ναι. Σε ιδιωτικό εργαστήριο. Και μάλιστα πήραμε και 
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προσφορές και τα   λοιπά, ξεκινήσαμε από τα  60, από τα 70 , 

40 ευρώ μας  το έκανε ο άνθρωπος πάρα πολύ καλή τιμή , 

εμείς το κάναμε πριν την κυβέρνηση, το 40 είναι πριν την 

κυβέρνηση η σύμβαση μας  δεν είναι μετά. Η κυβέρνηση είδε 

την σύμβαση του δήμου Θερμαικού και την έκανε για όλη την 

χώρα. Επίσης ακούστε με λίγο, πιο πού απαντώ στον κύριο 

Καπλάνη τώρα, οι εργαζόμενοι  που έχει πάρει ο δήμος είναι οι 

ελάχιστοι εργαζόμενοι κάθε άλλο παρά κατασπαταλούμε  

έχουμε πάρει πράγματι αποφάσεις για προσλήψεις δεν τις 

έχουμε υλοποιήσει ακόμη έτσι, πήραμε και για καθαρίστριες 

πρόσθετες για να τις έχουμε για να βοηθήσουμε τα σχολεία, 

με ιδιαίτερη προσοχή το κάνουμε αυτό. 

Καπλάνης  Μικροφωνίζω. 

Μώραλη Κλείσε το μικρόφωνο σου. 

Καπλάνης Ξέχασες ότι είναι η σειρά μου και κακώς μπαίνεις 

στην μέση; 

Κούτουκας Ντίνα, σε παρακαλώ πολύ λίγο περίμενε. Κύριε 

Καπλάνη έλεγα λοιπόν ότι οι εργαζόμενοι που έχουμε πάρει 

αποφάσεις για να τους προσλάβουμε δεν προσλάβαμε 

κανέναν, δηλαδή περιμένουμε όταν πρέπει να τους πάρουμε 

δεν σπαταλούμε τα χρήματα του δήμου. Πήραμε 

επανειλημμένως  για καθαρίστριες δεν έχουμε προσλάβει 

καμία, γιατί μας πρόλαβε η πολιτεία και έκανε το lock down 

και δεν χρειαζόταν μέχρι σήμερα, κάθε άλλο λοιπόν από την 

μια να κατηγορούμαστε ότι κατασπαταλούμε τα χρήματα, από 

την άλλη τα μαζεύουμε στο πουγκί. Δεν ισχύει ούτε το ένα 

ούτε το άλλο, με προσοχή με σύνεση διαχειριζόμαστε τα 

χρήματα της πολιτείας. Ορίστε κύριε Καπλάνη δεν έχω να πω 

τίποτε άλλο. 

Καπλάνης Ευχαριστώ πάρα πολύ αντιδήμαρχε για τις  

πληροφορίες, οπότε η ψήφος μου θα είναι θετική ευχαριστώ. 
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Κούτουκας  Ευχαριστώ πολύ και εγώ. Ο κύριος Αδαμίδης; 

Αδαμίδης Οκ θετικά. 

Κούτουκας Ευχαριστώ, ο κύριος Ζαβέρκος; 

Ζαβέρκος Θετικά. 

Κούτουκας Ευχαριστώ πολύ. Ο κύριος Μπίρος; 

Μπίρος Θετικά. 

Κούτουκας Θετικά, ωραία οπότε έχουμε , εντάξει περνάει κατά 

πλειοψηφία το πρώτο, πάμε στο δεύτερο θέμα. 

Ζηφκοπούλου Κύριε αντιδήμαρχε; Θέλω να μιλήσω λίγο για τα 

σχολεία μπορώ; 

Κούτουκας Ναι βεβαίως. 

Ζηφκοπούλου Είναι κάποια πράγματα που πρέπει να  ξέρετε, 

ακούω για τα σχολεία πάρα πολλά σχόλια αλλά δεν ακούω 

κάτι συγκεκριμένο. Ακούω γενικές παρατηρήσεις χωρίς κάποια 

περίπτωση που να δούμε ότι υπάρχει πρόβλημα. Εγώ σας 

ευχαριστώ που μου δίνετε την ευκαιρία  να μιλήσω για το 

θέμα των σχολείων, είμαι ιδιαίτερα περήφανη και ιδιαίτερα 

ικανοποιημένη για την προσπάθεια που έκαναν τα σχολεία , η 

εκπαιδευτική κοινότητα η οποία περίπου αν βάλουμε 

εκπαιδευτικούς και μαθητές και μαθήτριες μαζί είναι περίπου 

8.500, έκαναν μία τεράστια προσπάθεια και στάθηκαν στο 

ύψος των περιστάσεων και κατάφεραν σας το λέω πραγματικά 

γιατί τα ζω και εγώ γνωρίζετε και την ιδιότητα μου, κατάφεραν 

να ανταπεξέλθουν και να αισθάνομαι τώρα εγώ την 

ικανοποίηση και την ευχαρίστηση να τους ευχαριστήσω και 

δημόσια και να τους πω ότι έκαναν τον δήμο Θερμαικού πολύ 

περήφανο και εμένα πολύ περήφανη. Στην τελευταία 

αξιολόγηση που έγινε για τις πανελλαδικές εξετάσεις, τα 

σχολεία μας είναι σε πολύ ψηλό επίπεδο, έχουμε προχωρήσει 
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πάρα πολύ μπροστά και πάμε πάρα πολύ καλά και με τις 

πανελλαδικές. Σε ότι αφορά την χρηματοδότηση των σχολείων, 

η χρηματοδότηση για την εξ αποστάσεως εκπαίδευση ξεκίνησε 

τον Μάρτιο, από την ημέρα που έγινε το lock down. Ξεκίνησε η 

προμήθεια εξοπλισμού και η χρηματοδότηση των σχολικών 

,μονάδων και η προμήθεια εξοπλισμού. 

Κούτουκας Να ολοκληρώσουμε λίγο πιο σύντομα; 

Ζηφκοπούλου όχι σας παρακαλώ πρέπει να  ακουστούν αυτά 

γιατί τα  ακούω συνέχεια. 

Πασχαλίδου Κυρία Ζηφκοπούλου με συγχωρείτε πολύ αλλά το 

θέμα μας δεν είναι αυτό .Ο χρόνος είναι περιορισμένος για 

όλους και αυτή την στιγμή γίνεται κατάχρηση χρόνου από 

όλους. Το να λέμε τώρα  για τις πανελλαδικές στα σχολεία, με 

συγχωρείτε τώρα. Δεν είναι της παρούσης , προφανώς δεν 

είναι. 

Ζηφκοπούλου Να τελειώσω λοιπόν. 

Πασχαλίδου Να  τελειώσετε , κάνοντας κατάχρηση στον χρόνο 

τον δικό μου και των συναδέλφων. Ε δεν είναι σωστό. 

Πρόεδρος  Σοφία συγγνώμη  για αυτό το θέμα , η συνεδρίαση 

επειδή έχουμε πρόβλημα με το δίκτυο θα μπορούσε να γίνει 

σαν ανακοίνωση στην αρχή. Τώρα να προχωρήσουμε στα 

θέματα γιατί δεν ξέρουμε πόσο θα κρατήσει το δίκτυο. 

Ζηφκοπούλου Σε ότι αφορά κυρία πρόεδρε τις σχολικές 

επιτροπές δεν έλειπε τίποτε. 

Πρόεδρος Εγώ σας δίνω τα εύσημα και τα συγχαρητήρια. 

Ζηφκοπούλου Όχι παρακαλώ πολύ δεν θέλω να ακούω 

αερολογίες. 

Μήλιο; ΘΝΠ   Σοφία καλά σου λέει η Πάττυ έχουμε δουλειές. 
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Πασχαλίδου   Μπορείς να μας κάνεις μια ενημέρωση  εκτός 

δημοτικού συμβουλίου , εδώ με το ζόρι ακούμε τι λέμε. 

Κούτουκας Παρακαλώ πολύ κυρία Πασχαλίδου σας παρακαλώ. 

Πασχαλίδου Μα είναι η δικιά σας αντιμετώπιση; Με το ζόρι 

σας ακούω. 

Ζηφκοπούλου Εγώ σε ακούω πάρα πολύ καλά. 

Ζαβέρκος Μα προχωρήστε τώρα, χρονιάρες μέρες μαλώνετε. 

Κούτουκας Σταματήστε σας  παρακαλώ πολύ. Κυρία 

Ζηφκοπούλου σας παρακαλώ και εγώ τώρα. 

Ζηφκοπούλου Σας παρακαλώ πολύ. Οι σχολικές επιτροπές 

αυτοί οι οποίοι δεν γνωρίζουν τι γίνεται και δεν θέλουν να  τα 

ακούσουν.   

Ζαβέρκος Σοφία στο επόμενο δημοτικό συμβούλιο στις 

ανακοινώσεις πέντε δέκα λεπτά μίλα για τα σχολεία για αυτό 

το θέμα. 

Κούτουκας Εντάξει προχωράμε, το δεύτερο θέμα ποιο είναι, α , 

καθορισμός αμοιβής δικηγόρου, είναι για την υπόθεση 

Βουτσά,  είναι 800 ευρώ  είναι πάνω από τον πίνακα , ορίζουμε 

πάλι τον κύριο Λέανδρο Παπαγιάννη για να χειριστεί αυτή την 

υπόθεση είναι για απαλλοτρίωση. Εντάξει; 

Μώραλη Αυτοί ζητάνε τα λεφτά της απαλλοτρίωσης έτσι; 

Κούτουκας Ναι 240,000 είναι; Λοιπόν 234.000 ευρώ. Το τρίτο 

θέμα εισηγητής είναι ο κύριος Μισαλέμης, ορίστε κύριε 

Μισαλέμη. 

Μισαλέμης Λοιπόν , καλησπέρα και από μένα, ένα έργο 

γνωστό και παλιό, αφορά την βιοκλιματική αναβάθμιση της 

πλατείας Εθνικής αντίστασης της Νέας Μηχανιώνας, τα λεφτά 

είναι από το πράσινο ταμείο 634.799 ευρώ, από τα οποία είναι 

από ιδίους πόρους τα 253.000  και από το πράσινο ταμείο 
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είναι τα 380.800. Το θέμα μας είναι ως εξής. Αυτό για να 

μπορούμε να πάρουμε αυτά τα λεφτά, πρέπει να υπάρχει ένας 

λογαριασμός σε μορφή  screw account μεταξύ εμάς και του  

πράσινου ταμείου, μέσω του παρακαταθηκών και δανείων για 

να μπορούμε να απορροφήσουμε αυτά τα λεφτά. Για αυτό 

παρακαλούμε να επιλέξετε την απόφαση από το δημοτικό 

συμβούλιο να  προσχωρήσει ο δήμος Θερμαικού στους  όρους 

και την συμφωνία της σύμβασης αυτής αυτού του screw 

account  που λέγαμε, να εξουσιοδοτήσει τον δήμαρχο ως 

νόμιμος εκπρόσωπος του δήμου για την υπογραφή της 

σύμβασης αυτής στο πλαίσιο του χρηματοδοτικού 

προγράμματος για το πράσινο ταμείο. Και τρίτο να  ορίσει το 

ταμείο παρακαταθηκών και δανείων χειριστή του 

μεσεγγυούχους στο προϊόν αυτό   …………  και να χορηγηθεί 

στην ανακλητή εντολή και εξουσιοδότηση που προβαίνει σε 

ενέργειες που έχουν συμφωνηθεί από την παρούσα σύμβαση. 

Σας ευχαριστώ. 

Πρόεδρος Ερωτήσεις. 

Μαυρομάτης Μπορώ να πάρω τον λόγο; Θα συνεχίσετε την 

εισήγηση, θα μιλήσει και κάποιος άλλος; 

Κούτουκας Όχι, ορίστε. 

Μαυρομάτης Το έργο αυτό για την βιοκλιματική αναβάθμιση 

της πλατείας της Νέας Μηχανιώνας, εγκρίθηκε στις αρχές 

Απριλίου και το δημοτικό συμβούλιο στο τέλος Απριλίου, 

δηλαδή στην προεκλογική περίοδο, έκανε την αποδοχή και 

μάλιστα από πάρα πολλές , εκατοντάδες προτάσεις, 

προκρίθηκαν οι 40 τόσες προτάσεις και ανάμεσα στις σαράντα 

προτάσεις, ο δήμος Θερμαικού ήτανε η τρίτη. 

Κούτουκας Κύριε Μαυρομάτη κόψαμε την κυρία Ζηφκοπούλου 

για αυτό τον λόγο. Τώρα εσείς κάνετε ιστορική αναδρομή; 
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Μαυρομάτης Όχι , να ρωτήσω για το θέμα μιλάω  . Δεν μιλάω 

για κάποιο άλλο θέμα. Ρωτάω λοιπόν, ότι μετά από τέλη 

Απριλίου, όχι εγώ δεν μίλησα  για εκτός θέματος, για το θέμα 

μιλάω για την βιοκλιματική γιατί μετά από δεκαέξι μήνες 

ερχόμαστε και βρισκόμαστε σε αυτή την φάση, δηλαδή ούτε 

καν στο ξεκίνημα της που έπρεπε αυτό να γίνει τουλάχιστον 

έναν χρόνο πριν αν δεν ήταν μέσα στον ενάμιση. Να πω ότι να 

περάσει και ο ένας μισός χρόνος, έχουμε συμπληρώσει σχεδόν 

ενάμιση χρόνο που είστε διοίκηση, την είχατε παραλάβει από 

εμάς  αυτή την απόφαση, συμμετείχατε στο δημοτικό 

συμβούλιο το προηγούμενο, το ξέρατε το θέμα και σήμερα 

μετά από ενάμιση χρόνο έρχεται το θέμα εδώ. Ρωτάω λοιπόν 

για ποιόν λόγο υπάρχει αυτή η καθυστέρηση απλά. 

Κούτουκας Σας ευχαριστώ πολύ κύριε Μαυρομάτη, τον λόγο 

έχει ο κύριος Τζέκος. 

Τζέκος  Συμφωνούμε με το θέμα. 

Κούτουκας Ευχαριστούμε πολύ , ο κύριος Χατζηβαλάσης; 

Χατζηβαλάσης Συμφωνούμε . 

 Κούτουκας Ωραία, ο κύριος Παράσχου; 

Παράσχου Το ψηφίζουμε. 

Κούτουκας Ωραία , θετικός ο κύριος Παράσχου, η κυρία 

Μώραλη; 

Μώραλη Ναι , εντάξει διαδικαστικό είναι από ότι φαίνεται. 

Κούτουκας Ναι ωραία, ο κύριος Καπλάνης;  

Καπλάνης Συμφωνώ και εγώ. 

Κούτουκας Δεν έχουμε καμία άλλη παρατήρηση , οι 

ανεξάρτητοι, ο κύριος Αδαμίδης θετικός, ο κύριος Ζαβέρκος 

θετικός, ο κύριος Μπίρος θετικός. 
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Μαυρομάτης Την απάντηση δεν πήρα όμως. Αν δεν έχετε 

απάντηση εντάξει προχωράμε. 

Κούτουκας Πάρα πολλοί  λόγοι είναι. 

Μαυρομάτης Εντάξει προχωράμε. 

Κούτουκας Ωραία, το τέσσερα θέμα, αντικατάσταση μέλους 

του διοικητικού συμβουλίου της ΔΗΚΕΘ , αλλάζει ο 

εκπρόσωπος των εργαζομένων έτσι, μπαίνει η κυρία  Ζωή 

Παύλου και αναπληρωματικό η κυρία Αικατερίνη Νικολαίδου, 

φαντάζομαι ομόφωνα είναι, πάει και το τέσσερα θέμα πάμε 

στο 5 θέμα, τροποποίηση του οργανισμού της ΔΕΥΑΘ, δεν 

χρειάζεται να μιλήσει ο κύριος Βογιατζής, πήραν μία ορθή 

επανάληψη ενώ ζητούσαν μια ανακριβή λανθασμένη 

απόφαση πήγαινε στο διοικητικού νομικού, ουσιαστικά  είναι 

μία μέση λύση όρων, νομίζω ότι δεν έχουμε κανένα θέμα, 

ομόφωνα το ψηφίζουμε. 

Χατζηβαλάσης Κύριε Κούτουκα. 

Κούτουκας Ορίστε κύριε Χατζηβαλάση. 

Χατζηβαλάσης Δεν καταλαβαίνω για ποιόν λόγο θέλει  να 

πάρει η ΔΕΥΑΘ δικηγόρο, έχει τόσες πολλές υποθέσεις που 

πηγαίνει στα δικαστήρια; 

Κούτουκας  Πάρα πολλές , πάρα πολλές. Ορίστε κύριε πρόεδρε 

και αντιπρόεδρε της ΔΕΥΑΘ. 

Βογιατζής Ιωάννης Κοίταξε να δεις , είχε γίνει μία αίτηση από 

την προηγούμενη διοίκηση  και το υπουργείο  εσωτερικών την 

απέρριψε  ζητώντας εκεί που αναγραφόταν στον κανονισμό 

εσωτερικής υπηρεσίας, θέση στο διοικητικό προσωπικού θέση 

να αναφέρετε  θέση δικηγόρος νομικός σύμβουλος για να 

ξαναυποβάλλουμε το αίτημα. Εντάξει; Τα προβλήματα τώρα 

είναι τεράστια, μόνο εξώδικα και αγωγές έχουμε πάνω από 



22 
 

τριάντα. Λοιπόν τώρα άλλες απορίες άμα έχετε μπορώ να σας 

απαντήσω. 

Κούτουκας Ευχαριστούμε κύριε Βογιατζή. Υπάρχει κάποια 

αντίρρηση σε αυτό; Κανένας , ομόφωνα λοιπόν το θέμα 5 πάμε 

στο θέμα έξη, υποβολή της πρότασης της ΔΗΚΕΘ για καταβολή 

αποζημίωσης στον πρόεδρο της επιχείρησης. Είναι η αμοιβή 

στον πρόεδρο  της ΔΗΚΕΘ  718 ευρώ μικτά, αν υπάρχει κάποια 

αντίρρηση σε αυτό εδώ φαντάζομαι πως όχι. 

Μαυρομάτης Δεν υπάρχει αντίρρηση , ένα ερώτημα μπορώ να 

υποβάλλω; 

Κούτουκας Βεβαίως κύριε Μαυρομάτη. 

Μαυρομάτης Για ποιο λόγο ο πρόεδρος δεν πληρώθηκε από 

τις αρχές του έτους του 2020 και ερχόμαστε τώρα στο τέλος; 

Όλοι οι αντιδήμαρχοι και όλοι οι πρόεδροι των νομικών 

προσώπων κάθε μήνα παίρνουν τον μισθό τους, τούτος γιατί 

δεν έπαιρνε; 

Μήλιος ΘΝΠ  Την ίδια απορία έχω και εγώ.  

Κούτουκας Είναι ο αδικημένος της υπόθεσης γιατί δεν είχε 

εγκριθεί ο ισολογισμός της ΔΗΚΕΘ για αυτό τον λόγο. 

Μώραλη Δεν του τα χρωστάμε; 

Κούτουκας Το 19 το έχασε. Το 19 δεν πληρώθηκε δεν πήρε 

δεκάρα τσακιστή. Τώρα γιατί το  προλάβαμε εν πάση 

περιπτώσει θα πληρωθεί για το 20. 

Ζηφκοπούλου  Είπε ο κύριος πληρώνονται οι αντιδήμαρχοι , 

εγώ δεν πληρώνομαι. 

Κούτουκας Ναι , όχι όλοι οι αντιδήμαρχοι , οι δύο είναι 

άμισθοι. 

Μπάρμπας Είναι αντιμισθία δεν είναι μισθός. 
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Μήλιος ΘΝΠ Πάντα έτσι ήταν. 

Κούτουκας Και η πρόεδρος του δημοτικού συμβουλίου 

φωνάζει από δίπλα και αυτή είναι άμισθη. Η δική μας  

πρόεδρος. 

Μήλιος Έτσι ήταν πάντα. 

Κούτουκας Οι πρόεδροι ήταν άμισθοι; 

Μήλιος ΘΝΠ  Όταν ο πρόεδρος παίρνει σύνταξη δεν μπορεί να  

πληρωθεί. 

Κούτουκας  Έτσι είναι βεβαίως. Λοιπόν προχωράμε ομόφωνα 

το 6. 

Τζέκος Συγγνώμη λίγο γιατί δεν κατάλαβα. Η αιτιολογία είναι 

μόνο για το 20 και κάθε χρόνο πρέπει να  παίρνει και 

καινούρια απόφαση; 

Κούτουκας Όχι κάθε χρόνο μόνο αυτή την πρώτη, δεν 

μπορούσε να  πληρωθεί ο πρόεδρος εάν δεν είχε γίνει ο 

ισολογισμός. Το ξέρανε οι άνθρωποι εκεί πέρα αλλά περίμεναν 

τους ορκωτούς και όλα τα  υπόλοιπα. 

Τζέκος Οι προηγούμενοι πρόεδροι δεν πληρωνόντουσαν; 

Πάντοτε δεν πληρωνόντουσαν οι πρόεδροι; 

Κούτουκας Οι προηγούμενοι πρόεδροι, τώρα ο καινούριος 

ήθελε πάλι την ίδια διαδικασία, αλλά δεν προλάβαινε. 

Τελείωσε αυτή η πρώτη απόφαση είναι. Λοιπόν το 6. Πέρασε 

ομόφωνα, το 7 είναι το αίτημα της ΔΕΥΑΘ για χρηματοδότηση 

με 396.000, το ταμείο παρακαταθηκών ήθελε υποχρεωτικά 

απόφαση δημοτικού συμβουλίου και όλοι οι δήμοι έστειλαν 

αποφάσεις δημοτικών συμβουλίων. Υπάρχει κάποια αντίρρηση 

σε αυτό εδώ; 

Μαυρομάτης Ναι , μπορώ να  πάρω τον λόγο; 

Κούτουκας Ορίστε κύριε Μαυρομάτη. 
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Μαυρομάτης Πρώτα πρώτα το υπουργείο εσωτερικών είναι 

δεν είναι το ταμείο παρακαταθηκών και δανείων, δεν νομίζω 

ότι είναι ότι είναι το ταμείο παρακαταθηκών κάνετε λάθος. 

Κούτουκας Ναι είναι το υπουργείο εσωτερικών , μίλησα εγώ 

ναι. Είπα λάθος. 

Μαυρομάτης Είναι λοιπόν το υπουργείο εσωτερικών. Εμείς 

που είμαστε στην οικονομική επιτροπή για να ακούσουν και 

άλλοι συνάδελφοι που σωστά το είπε και η κυρία Μώραλη, 

πάρα πολλές παρατάξεις δεν συμμετέχουν στην οικονομική 

επιτροπή, σχεδόν οι μισές. Στις 8  Μαΐου του 2020, ήρθε ένα 

αίτημα απόφασης της δημοτικής επιχείρησης  ύδρευσης, που 

έλεγε στην οικονομική επιτροπή φυσικά στον δήμο και 

ζητούσε να χρηματοδοτηθεί με ένα δάνειο των 875.000 ευρώ. 

Επαναλαμβάνω 875.000  ευρώ, είχε ως δικαιολογία ότι τους 

μήνες Μάρτιο, Απρίλιο , Μάιο και Ιούνιο δηλαδή για τέσσερις 

μήνες, θα είχε εισπράξει ένα ποσό κοντά στις 250.000 ευρώ. 

Αυτό λοιπόν το αίτημα ήταν απόλυτα σαθρό, δεν είχε βάσεις 

τα δεδομένα ήταν σίγουρα λάθος και στις 12 του Μαΐου 

δηλαδή σε τέσσερις μέρες που έγινε μια καταγγελία στην 

αποκεντρωμένη διοίκηση και συγχρόνως ένα αίτημα στο 

διοικητικό συμβούλιο της  ΔΕΥΑΘ προκειμένου να μας δώσει 

τις καταστάσεις του Απριλίου και όσα χρήματα …., απάντηση 

δεν πήραμε μέχρι και σήμερα φυσικά, απεναντίας, όταν έγινε 

αυτή η καταγγελία μέσα σε πολύ μικρό χρονικό διάστημα, 

δηλαδή σημείωσα εδώ για να είμαι ακριβής στις 4 …..δηλαδή 

σε λιγότερο από έναν μήνα αυτό το οποίο  είχαν  στην 

προηγούμενη έκθεση τους που είχαν πολύ υποεκτιμημένα τα 

έσοδα  , υπερεκτιμημένα τα έξοδα για να φανεί το 875 πόσο 

αναγκαίο είναι για την δημοτική επιχείρηση ύδρευσης και ότι 

είναι ζωτικής σημασίας το  δάνειο αυτό  για να επιζήσει, ως 

διά μαγείας βρεθήκανε άλλα 500..000 ευρώ περίπου και 

αυξήθηκε το ποσό των εσόδων, έτσι χρειάστηκε αυτό το ποσό 
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να  ξαναρθεί στην οικονομική επιτροπή αυτό το οποίο ανέφερε 

πριν λίγο ο αντιδήμαρχος των οικονομικών το ποσό των 396 

αντί για το ποσό των 875.Η πρώτη λοιπόν έκθεση 

παραπλάνησε 100% την οικονομική επιτροπή, έδειξε ότι 

υπάρχει μία αφερεγγυότητα και ότι δεν υπάρχει μία 

σοβαρότητα απέναντι στο όργανο της οικονομικής επιτροπής, 

παραπλανώντας το σώμα για να πάρει το ποσό αυτό , μάλιστα 

αν διαβάσει κανείς την εισήγηση,  μέσα σε αυτό το μικρό 

χρονικό διάστημα ο δήμος έκανε και αίτημα στο υπουργείο 

εσωτερικών προκειμένου να  λάβει αυτό το μεγάλο ποσό. 

Μετά την καταγγελία όμως αλλάξανε όλα, ήρθε το ποσό των 

396.000 ευρώ και σήμερα καλούμαστε να επικαιροποιήσουμε 

με απόφαση δημοτικού συμβουλίου. Ερώτηση λοιπόν, 

χρειάζεται αλήθεια δανεισμό η ΔΕΥΑΘ; Χρειάζεται να 

δανειστεί χρήματα για 400.000 ευρώ; Και να δανειστεί ο δήμος 

μας χρήματα των 400.000 ευρώ; Η απάντηση μου είναι ότι δεν 

χρειάζεται, διότι ενώ τέθηκαν ερωτήματα τι χρήματα έχει να  

λαμβάνει η ύδρευση; Που οι υποχρεώσεις προς την ΔΕΗ αλλά 

και προς όλα τα μέσα στα δίκτυα κοινής ωφέλειας ξέρουμε 

πολύ καλά ότι όλα έχουν παγώσει και ότι κανείς δεν βάζει το 

πιστόλι στον κρόταφο προκειμένου να πάρει από κάποιον 

δήμο χρήματα, όλα αυτά τα οποία έχει λάβει υπόψιν η 

οικονομική επιτροπή και στην πρώτη έκθεση και στην δεύτερη 

έκθεση δεν υφίστανται. Απεναντίας ξέρουμε πολύ καλά ότι 

υπάρχουν χρήματα τα οποία μπορεί να εισπράξει και να 

γεμίσει τα ταμεία της η δημοτική επιχείρηση ύδρευσης. Τι 

είδαμε όμως εμείς αυτό το διάστημα; Μόλις πήραμε την 

απόφαση αυτή που ήταν σας είπα στις 4 Ιουνίου, που ήρθε η 

εισήγηση του προέδρου της οικονομικής επιτροπής, πριν λίγες 

μέρες δηλαδή στις 25 Μαΐου του 2020, σημειώστε παρακαλώ 

τις ημερομηνίες, 25 Μαΐου του 20 τι κάνει η δημοτική 

επιχείρηση;  Στέλνει μία απόφαση γενναιόδωρη και λέει 

χαρίζω 25% σε όσους έρθουν και μου πληρώσουν τους 
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λογαριασμούς που έχουν εκδοθεί μέχρι τις 31  12ου του 

2019.Απόφαση την οποία και καταγγείλαμε, δεν προχώρησε  

και φυσικά ούτε η διοίκηση του δήμου… 

Μήλιος ΘΝΠ  Αφήστε να  μάθουμε μην διακόπτετε. 

Μαυρομάτης Ένα σημαντικό θέμα υπάρχει μόνο. Πρέπει να  

μάθει και το σώμα διότι δεν είναι όλοι στην οικονομική 

επιτροπή. 

Μήλιος ΘΝΠ  Δεν τα ξέρουμε εμείς , θέλουμε να μάθουμε. 

Μαυρομάτης Επαναλαμβάνω λοιπόν στις 25 Μαΐου του 20 

πάνω από 1.000.000 ευρώ θέλει τόσο εύκολα να δώσει η  

δημοτική επιχείρηση και βγάζει και ανακοινώσεις.  Δεν 

περιμένει και δεν ζητάει την απόφαση του δημοτικού 

συμβουλίου, γιατί ο δήμος είναι ο μοναδικός μέτοχος στην 

δημοτική επιχείρηση και οτιδήποτε έχει σχέση με την 

τιμολογιακή της πολιτική…. 

Κούτουκας Κύριε Μαυρομάτη ολοκληρώστε σας παρακαλώ 

πολύ. 

Μαυρομάτης Ολοκληρώνω ναι. Δώστε μου δύο λεπτά σας 

παρακαλώ και ολοκληρώνω. Ενώ είναι ο δήμος ο κύριος 

μέτοχος της δημοτικής επιχείρησης, ζητάς  από τον δήμο να 

σου δώσει την άδεια, οποιαδήποτε αλλαγή της τιμολογιακής 

πολιτικής, απεναντίας βγάζει και ανακοινώσεις ανυπόγραφες 

τις κολλάει στους τοίχους στα μαγαζιά οπουδήποτε , βγάζει 

ανακοινώσεις μέσα από τα δίκτυα κοινωνικής δικτύωσης και 

λέει εκεί , ελάτε κύριοι να  πληρώσετε και σας χαρίζω το 25%. 

Παράνομα τελεία και παύλα. Το καταλαβαίνει δεν προχωράει 

η υπόθεση και ξαναγυρίζουμε τώρα μετά από επτά μήνες, στο 

ίδιο σημείο στο σημείο μηδέν που λέει δώστε με 396.000. Και 

γιατί αυτούς τους επτά μήνες που πέρασαν δεν πήραμε τα 

χρήματα αυτά να  τα δώσουμε στην δημοτική επιχείρηση που 
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χρειαζόταν; Και μετά από επτά μήνες δηλαδή από τον Μάιο 

Ιούνιο, έρχεται τώρα τέλη Δεκεμβρίου αρχές Ιανουαρίου, να 

πάρουμε απόφαση δημοτικού συμβουλίου προκειμένου να 

χρηματοδοτηθεί η ΔΕΥΑΘ. Θεωρώ επίσης το ανεπίτρεπτο να 

γίνονται προσλήψεις αφειδώς από την δημοτική επιχείρηση 

ύδρευσης μειώνοντας πραγματικά την δυναμική της, 

φανταστείτε ότι στις 25 Μαΐου την ίδια ημερομηνία που 

συνεδρίασε το διοικητικό συμβούλιο της ΔΕΥΑΘ, πήρε 12 

άτομα τετράμηνα, επιλογές της, έξη για την αποχέτευση και 

έξη για την ύδρευση. Ξέρετε πόσοι δουλέψανε στην 

αποχέτευση; Ένας. Οι περισσότεροι άνθρωποι ήταν στα 

γραφεία. Είναι λάθος να σπαταλάμε, γιατί πριν λίγο μιλήσαμε 

για κατασπατάληση η όχι των χρημάτων, υπήρχαν 12 

άνθρωποι οι οποίοι δεν χρησιμοποιήθηκαν στις θέσεις στις 

οποίες προσλήφθηκαν για τέσσερις ολόκληρους μήνες και να 

ήταν μόνο αυτοί φτάνει. Κλείνω κυρία πρόεδρε, λέγοντας ότι 

φυσικά και καταψηφίζουμε το θέμα αυτό γιατί θεωρούμε ότι 

πέρα για πέρα δεν αντικατοπτρίζει την εικόνα της ΔΕΥΑΘ. Αλλά 

απεναντίας θέλει να έχει χρήματα για να κινηθεί με έναν 

τρόπο μόνο της κατασπατάλησης των πόρων ευχαριστώ. 

Κούτουκας Ο κύριος Τζέκος και μετά θα μιλήσει ο πρόεδρος.  

Μαυρομάτης Δεν είναι αυτή η σειρά νομίζω, κύριε Κούτουκα. 

Κούτουκας Δεν πειράζει κύριε Μαυρομάτη. 

Μαυρομάτης Μα πρέπει να μιλήσουν οι αρχηγοί. 

Κούτουκας Μπορεί να  πει κάτι ο πρόεδρος και να αλλάξουν οι 

εισηγήσεις των αρχηγών. 

Τζέκος Πρόεδρε επειδή θα  αποχωρήσω κιόλας για άλλο λόγο 

εδώ και με το δίκιο τους ίσως διαμαρτύρονται οι άλλοι 

συνάδελφοι είμαστε περισσότερο για να αναλύουμε τις θέσεις 

μας, εμείς περισσότερο επειδή θέλουμε να διευκολύνουμε 
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αυτήν την εξ αποστάσεως διαδικασία και για την οικονομία 

του χρόνου είμαστε όσο μπορούμε φειδωλοί. Εγώ θέλω τώρα 

πριν αποχωρήσω να τοποθετηθώ σε αυτό το θέμα. 

Κούτουκας Ορίστε κύριε Τζέκο, ορίστε. 

Τζέκος  Η ΔΕΥΑΘ, ξέρουμε όλοι ότι έχει μύρια όσα πολλά 

σοβαρά προβλήματα. Εισπραξιμότητα φοβερά χαμηλή, 

σπασίματα παλιά δίκτυα, το ίδιο η αποχέτευση στην Επανομή 

γεφύρι της Άρτας, τεράστια προβλήματα. Στηρίξαμε εμείς αυτή 

την χρηματοδότηση ακόμη και την υψηλή των 900.000, γιατί 

θεωρήσαμε ότι ήταν μία ευκαιρία για να  πάρει φθηνό χρήμα 

η επιχείρηση. Εκτός από αυτή την διαδικασία χρηματοδότησης 

άλλο τρόπο δεν είχε. Ευκαιρία και βάλαμε μάλιστα πλάτη και 

τους στηρίξαμε από την αρχή αυτό το αίτημα. Όπως και ο 

εκπρόσωπος μας ο Κωστής Μαργαρίτης στην ΔΕΥΑΘ το στήριξε 

και βοηθάει με όλες του τις δυνάμεις και την προσπάθεια αυτή 

που γίνεται στην ΔΕΥΑΘ. 

Κούτουκας Και πολύ καλά κάνει. 

Τζέκος Και πολύ καλά κάνει και ευχαριστούμε που το 

αναγνωρίζετε. Πρέπει όμως αυτό κάποια στιγμή να φέρει και 

το επιθυμητό αποτέλεσμα. Εμείς βάλαμε πλάτη γιατί 

πιστέψαμε εσείς που αναλάβατε μια επιχείρηση και λέτε ότι 

είναι σε άθλια κατάσταση. 

Κούτουκας Είναι αναγκαίο ναι. 

Τζέκος Όμως πρέπει να δούμε αποτελέσματα, πρέπει να   τα 

δούμε με καταμετρήσεις, πρέπει να δούμε λογαριασμούς στην 

ώρα τους, πρέπει να δούμε επισκευή βλαβών έγκαιρα, 

αντικατάσταση  δικτύων , όλα αυτά πρέπει να αρχίσουμε να τα 

βλέπουμε. Η απορία μας και φυσικά θα στηρίξουμε και το 

αίτημα αυτό, η απορία μου εδώ είναι η εξής, για ποιο λόγο 

έρχεται μετά από τόσο μεγάλο διάστημα από τον Απρίλιο. 
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Κούτουκας Να πω εγώ τώρα, γιατί τώρα επεξεργάστηκε από το 

υπουργείο, μίλησα εγώ με το υπουργείο και για όλους τους 

δήμους τώρα επεξεργάστηκε .Δηλαδή ζητούσαν εκ νέου 

αποφάσεις δημοτικών συμβουλίων, δεν τους έκαναν, ενώ στην 

αρχή είχε οικονομική επιτροπή, μετά ήθελαν αποφάσεις 

δημοτικού συμβουλίου. Επικοινώνησα εγώ με το υπουργείο 

μίλησα εγώ ο ίδιος και το γνωρίζω. Είναι καθυστέρηση από το 

υπουργείο και όχι από εμάς. 

Τζέκος Έγινε ευχαριστούμε αυτά θέλαμε. 

Κούτουκας Ευχαριστούμε και εμείς κύριε Τζέκο, ορίστε κύριε 

πρόεδρε ορίστε εσείς. 

Μήλιος ΘΝΠ   Θέλω και μία ερώτηση να  κάνω. 

Κούτουκας Μετά. 

Βογιατζής Ιωάννης  Τεθήκανε πολλά θέματα από τον κύριο 

Μαυρομάτη και η πρώτη  οικονομική προσέγγιση που έγινε 

στο παθητικό της ΕΥΑΘ τον Μάρτιο Απρίλιο γιατί εγώ δεν 

κρατάω ημερομηνίες, αφορούσε το πρώτο δίμηνο της 

πανδημίας, μηδέν εισπραξιμότητα, κάνουν οι οικονομικοί εκεί 

ένα πλαφόν και βρίσκουν ότι συνεχιζόμενο αυτό μέχρι τον 

Μάιο θα πάει στις 775.000. Εκδίδουμε ενδιάμεσα έναν 

κατάλογο κάνουμε μία ελαφρά εισπραξιμότητα οπότε 

κατεβαίνει το ποσό τον επόμενο μήνα και επειδή άργησε να  

περάσει η οικονομική επιτροπή  ζητήσαμε και τον επόμενο 

μήνα. Βάζοντας τον επόμενο μήνα τα οικονομικά στοιχεία 

μειώθηκε το ποσό, εγώ δεν θα πω τώρα το ποσό τι ήταν, αλλά 

θα πω σε κάποιους που γράφουν στα διαδίκτυα, που θα 

πηγαίναν άραγε τα λεφτά υπονοώντας ότι εγώ παραπλανώ 

σήμερα το σώμα, παραπλάνησα το σώμα τι θα έκανα αυτά τα 

λεφτά; Όλη την ενημέρωση, θα πάμε κύριε Μαυρομάτη στην 

ΕΥΑΘ, εισπράξατε στα πέντε χρόνια 1.300.000 και αποδώσατε 

μόνο τις 300.000. Είχατε δικαστική απόφαση από την ΕΥΑΘ 
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1.850.000, στην οποία ούτε παρευρεθήκατε ερημοδικία είχατε, 

σας δικάσανε χωρίς να  παραστείτε, όλα αυτά εδώ τα 390.000  

όσα είναι τώρα το δάνειο, θα πάνε όλα στην ΔΕΥΑΘ και αν μου 

επιτρέπεται να έχω και μεγαλύτερο, το οποίο ποσό της ΕΥΑΘ 

με παρέμβαση και του δημάρχου το μειώσαμε κάτω και από 

το μισό, από 600.000 τον χρόνο που ζητάς, το κατεβάσαμε 

πάλι στις  285.000 με την παρέμβαση θα τονίσω του 

δημάρχου, γιατί ήταν προσωπικός του φίλος ο πρόεδρος της 

ΕΥΑΘ, ο κύριος Αμανατίδης, εάν είχαμε μεγαλύτερο ποσό να 

του δώσουμε θα του κάναμε και μεγαλύτερο παζάρι.   

 Βέβαια εσείς  βγάλατε στο διαδίκτυο που  θα πάνε άραγε 

τα λεφτά; Και να σας πω και κάτι; Γιατί άκουσα πολλά, την ΔΕΗ 

απλήρωτη, ακόμα πληρώνουμε τις δοσοποιήσεις τις δικές σας 

και πληρώνουμε κάθε μήνα και πληρώνουμε και τον 

λογαριασμό που τρέχει με αυτή την πενιχρή εισπραξιμότητα 

και την δοσοποίηση την δική σας. Η  ΔΕΥΑΘ απλήρωτη, το ΦΠΑ 

πληρώνεται κανονικά και τώρα και προηγούμενα, δεν θα πάω 

εγώ στην λογική ότι , εδώ άλλα πράγματα θα σας πω, σας 

παρέδωσα ταμείο, όταν έφυγα με 700.000 μετρητά και 

παρέλαβα ταμείο 70.000 μετρητά. 1.00.16 Η διαφορά είναι 

τρομακτική κύριε Μαυρομάτη και μην ξαναπείτε υπονοούμενα 

ότι εγώ σας παραπλάνησα , εντάξει; Γιατί είμαι τόσο καλός όσο 

δεν φαντάζεστε. 

Μήλιος ΘΝΠ Ερώτηση έχω. 

Κούτουκας Μην βιάζεσαι Παναγιώτη στην σειρά σου. 

Μήλιος ΘΝΠ  Τελευταίος. 

Κούτουκας Όχι δεν είσαι τελευταίος. Λοιπόν , ο κύριος 

Χατζηβαλάσης, ορίστε κύριε Χατζηβαλάση. 

Χατζηβαλάσης  Το είχαμε καταψηφίσει από την πρώτη φορά 

που ήρθε στην οικονομική επιτροπή και στο δημοτικό 
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συμβούλιο και είχα ζητήσει να μάθω  αν έχει ξαναπάρει δάνειο 

η ΔΕΥΑΘ και αν το έχει επιστρέψει. 

Κούτουκας Έχει πάρει δάνεια και τα πληρώνει κανονικά. 

Βογιατζής Ιωάννης  Πρόεδρε με ακούς; 

Κούτουκας Ορίστε κύριε Βογιατζή. 

Βογιατζής Η  ΔΕΥΑΘ μόνο ένα δάνειο πληρώνει το οποίο 

πληρωνόμαστε από την ΔΕΥΑ Επανομής. Πληρώνει 72,000 τον 

χρόνο. 

Χατζηβαλάσης Ναι   δεν μιλάω για δάνεια από τράπεζες και 

οπουδήποτε αλλού εννοώ από τον δήμο. Αν πήρε χρήματα 

από τον δήμο τα οποία δεν τα επέστρεψε ποτέ. 

Βογιατζής Ποτέ δεν πήρε, όχι. 

Χατζηβαλάσης Ζήτησα να μάθω πόσα χρόνια έχει να 

δημοσιεύσει ισολογισμό. Κάνατε ισολογισμό σε ποια θέση 

είστε; Εγώ δεν μπόρεσα να τον βρω πουθενά. Κύριε Βογιατζή 

εσείς θα τοποθετηθείτε όταν θα ψηφίσετε τελειώσατε, κάνατε 

εισήγηση εγώ δικαιολογώ την ψήφο μου. 

Βογιατζής Δεν δικαιολογείς ρωτάς εάν πήραμε δάνεια. Πρέπει 

να  μάθεις αν έχουμε δάνεια. 

Κούτουκας Εντάξει . ωραία. 

Μαυρομάτης Κύριε Κούτουκα θέλω επί προσωπικού τον λόγο 

Κούτουκας Ναι, κύριε Μαυρομάτη μισό λεπτό λίγο. Μιλήσατε 

πάρα πολύ ώρα . 

Μαυρομάτης Ένα λεπτό θέλω. Επί του προσωπικού, σε μένα 

απευθύνθηκε ο πρόεδρος της ΔΕΥΑΘ, δεν απευθύνθηκε στο 

σώμα σε μένα ουσιαστικά . 

Κούτουκας Δεν είχε τίποτε προσωπικό για εσάς. 
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Μαυρομάτης Ε πως δεν υπήρχε για τον κύριο Μαυρομάτη 

είπε, εγώ λοιπόν   τα χρήματα, να εξηγήσω λοιπόν πρώτα 

πρώτα δεν είναι ορθό αυτό το οποίο ειπώθηκε, ότι ξέρετε 

φέραμε νέα απόφαση ότι Μάρτιος, Απρίλιος,  Μάιος ,Ιούνιος 

ήταν η πρώτη απόφαση Μάρτιος ,Απρίλιος, Μάιος ,Ιούνιος 

ήταν και δεύτερη απόφαση. Αν δεν γινόταν έγγραφο στην 

ΔΕΥΑΘ από μένα προσωπικά και καταγγελία στην 

αποκεντρωμένη θα είχαμε την απόφαση την πρώτη, δεύτερον, 

ειπώθηκε ότι στην ΔΕΗ πληρώνουμε, φυσικά , διότι εμείς 

κωδικοποιήσαμε όλα , πληρώσαμε 526.000 στην ΔΕΗ παλιά 

χρέη και πάντοτε υπήρχαν και να  πω και κάτι. Ας βγει ο 

πρόεδρος της ΔΕΥΑΘ, τους ισολογισμούς του 2011 και του 14 

της ΔΕΥΑΘ και ας δει και τους ισολογισμούς του 15 και μετά. 

Τότε να μας πει ποιες είναι οι οικονομικές καταστάσεις 

παραλαβής της νέας διοίκησης από τη δική μας την διοίκηση. 

Για να μην πετάει λοιπόν ρουκέτες και κλείνω με το εξής, 

400.000 ευρώ για να απλωθεί η ΔΕΥΑΘ, το αρχικό ποσό δεν 

δημιουργήθηκε από την δική μας την διοίκηση, ήταν από 

παλιά όταν οι δήμοι  δεν αποδίδαμε το ΦΠΑ μας  και αυτά που 

εισπράτταμε για το 5%.Αυτό ναι το καταλαβαίνω, αλλά μην 

χρεώνεις σε μια διοίκηση κάτι το οποίο δεν της πάει. 

Τελείωσα. 

Κούτουκας Ο κύριος Παράσχου. Ο εκπρόσωπος του κυρίου 

Παράσχου. Κύριε Λαζαρίδη. 

Λαζαρίδης Ναι , καλά που μας  θυμηθήκατε. 

Κούτουκας Είστε στα σκοτάδια εκεί πέρα. 

Λαζαρίδης Δεν είναι δυνατόν τώρα να ζούμε τέτοια show. Ο 

καθένας σας μιλάει στην σειρά του και με την ώρα του. Όποιος 

θίγεται ας περιμένει να  φύγει το θίξιμο του. Λοιπόν , εμείς σας 

παράταξη θα ταυτιστούμε σχεδόν απόλυτα με όσα είπε ο 

Θοδωρής ο Τζέκος, οι ανάγκες της ΔΕΥΑΘ είναι πραγματικά 
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πολύ μεγάλες, ότι έγινε μέχρι τώρα το ξέρουν πολύ καλά όλοι 

αυτοί οι οποίοι μαλώνουν εδώ τώρα μεταξύ τους και όλοι 

έχουν δίκιο παραδόξως  με κάποιο τρόπο, αυτό είναι το πολύ 

ενδιαφέρον, η ΔΕΥΑΘ έχει τεράστιες ανάγκες σε έργα , το κακό 

είναι τώρα τι να σου πω πρόεδρε, αντιδήμαρχε δεν ξέρω με 

ποια ιδιότητα κάθεσαι, έχετε χορτάσει σε όλα αυτά που θα 

κάνετε, μέχρι τώρα δεν βλέπουμε τίποτε σχεδόν δύο χρόνια, 

ας ελπίσουμε ότι κάποτε θα τα κάνετε. 

Κούτουκας όλα θα τα κάνουμε κύριε Λαζαρίδη είμαστε 

αισιόδοξοι .Λοιπόν η κυρία Μώραλη είναι μετά, Ντίνα σε 

παρακαλώ μην πλατιάσεις. 

Μώραλη  Πριν προχωρήσω στην τοποθέτηση, έχω την αίσθηση 

, στο προηγούμενο θέμα που είχα τοποθετηθεί για τις 

αναμορφώσεις, γράφει για τον πληθυσμό δεν γράφει για  τους 

εργαζόμενους του δήμου. Σας το λέω σαν επισήμανση. 

Κούτουκας Όχι είναι συγκεκριμένα, για 400 τεστ κάναμε, είναι 

μόνο οι εργαζόμενοι. 

Μώραλη Εντάξει, λοιπόν , εμείς θα ξεκινήσουμε στο θέμα που 

συζητάμε τώρα και θα θυμίσουμε εντελώς καταγγελτικά το 

κάνω αυτό , όταν πέρσι το φθινόπωρο του 2019 ψηφιζόταν 

αυτός ο νόμος για την τοπική διοίκηση, ένας από τους νόμους 

εν πάση περιπτώσει, ο οποίος στην ουσία και αυτό 

καταγγείλαμε τότε, καταντούσε το δημοτικό συμβούλιο 

διακοσμητικό όργανο. Και αυτό το λέω γιατί σε λίγο θα 

φτάσουμε μόνο επιτροπές να ψηφίζουμε. Ερχόμαστε εδώ 

βλέπουμε ένα ποσό ,μία εισήγηση η οποία τι κάνει, αναλύει 

την νομοθεσία, που ενημερωνόμαστε ότι σε περίπτωση που 

δεν μπορούμε εμείς να δανείσουμε μία επιχείρηση μας τότε 

θα πρέπει να πάρουμε εμείς μέρος από τους ΚΑΔ, αυτά λέει 

και  αυτό το κομμάτι θα αφαιρεθεί στο μέλλον από άλλα έργα 

που θα γίνουν στον δήμο. Αυτή είναι η εισήγηση. Ζητάει ένα 
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ποσό μία επιχείρηση μας, λέω μας αλλά μην ξεχνάμε ποτέ, 

επικαλούμαι και την επαγγελματική σας ιδιότητα, ότι αυτές οι 

επιχειρήσεις, όλες οι επιχειρήσεις του νερού εν πάση 

περιπτώσει της ύδρευσης και της αποχέτευσης φορολογούνται 

λες και είναι επιχειρήσεις μεγάλου κεφαλαίου. Εκεί έχουμε 

καταντήσει. Ξέρουμε δηλαδή τα έξοδα, αλλά δεν μπορούμε 

σήμερα να  έρθουμε και να  καλύψουμε αυτό το γεγονός ότι 

δεν έχουμε εισήγηση. Δεν έχουμε εισήγηση. Αυτή την στιγμή 

ενημερωνόμαστε, όσες παρατάξεις, δεν μπορώ να μιλήσω και 

ποτέ δεν το έκανα, για τις άλλες παρατάξεις που δεν 

συμμετέχουν στις επιτροπές γιατί όλα αποφασίζονται στις 

επιτροπές. Τίποτε δεν αποφασίζεται στο δημοτικό συμβούλιο, 

ερχόμαστε σήμερα λοιπόν και έχουμε αυτή την εισήγηση που 

μόλις σας περιέγραψα και δεν έχουμε ιδέα, γιατί χρειάζονται 

αυτά τα χρήματα και είναι κοντά μισό εκατομμύριο. 

Τετρακόσιες χιλιάδες, γιατί χρειάζονται αυτά τα  λεφτά; 

Κούτουκας Καλά , δεν καταλάβατε γιατί χρειάζονται αυτά  

εδώ; Και ο Γιάννης ο Βογιατζής και ο κύριος Μαυρομάτης σας 

έλεγαν γιατί χρειάζονται αυτά τα  χρήματα. 

Μώραλη Αυτό είναι το θέμα, το μαθαίνει κανείς από την 

αξιωματική αντιπολίτευση; Και να σας πω και κάτι, μέσα σε 

πέντε λεπτά  ακούσαμε πολλά και από την διοίκηση τον κύριο 

Βογιατζή, είχαμε δύο αντικρουόμενες απόψεις, δεν γίνεται να 

φτάνουμε σε αυτό το σημείο. 

Κούτουκας Δεν είναι αντικρουόμενες οι απόψεις, άμα 

ακούσατε τον κύριο Λαζαρίδη τις έκανε όλες μία. 

Μώραλη Στην συζήτηση να στηρίξουμε τι; Αυτούς τους 

λογαριασμούς που πηγαίνουν με το περιστέρι; Γιατί έχουμε 

όλες αυτές τις καθυστερήσεις; Και καλούμε τους δημότες, 

πράγματα που ζούμε και τους βάζουμε να πληρώνουν για έναν 

χρόνο; Όχι σήμερα , πάντα. Για έναν χρόνο; Μετά γίνονται 
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δόσεις μπαίνουν σε άλλον συντελεστή, γίνεται ένας χαμός 

λύνονται τα προβλήματα έτσι; Εγώ δεν έχω πειστεί για τον 

δανεισμό ειλικρινά. Και θα σας το έλεγα, θα σας το ζητούσα 

και μάλιστα επίμονα ότι σε αυτές τις περιπτώσεις που 

έρχονται και αποφασίζονται τα πράγματα στην οικονομική 

επιτροπή να έρχονται στο δημοτικό συμβούλιο, είδατε την 

παλινδρόμηση της κυβέρνησης , τα είχε στην οικονομική 

επιτροπή και τα έφερε τώρα με αποφάσεις δημοτικού 

συμβουλίου, γιατί δεν γίνονται χωρίς το δημοτικό συμβούλιο  

κάποια πράγματα. Να πάψουμε να  παίζουμε αυτό τον ρόλο, 

εγώ αυτά καταγγέλλω και θεωρώ ότι δεν είμαι σε θέση αυτή 

την στιγμή, ούτε με τις εισηγήσεις ,να σκεφτείς μέσα σε τρία 

λεπτά, τί είναι από όλα αυτά ποιες  είναι οι πραγματικές 

ανάγκες, έπρεπε να υπάρχει επισυναπτόμενο, με την εισήγηση 

που έγινε στην οικονομική επιτροπή. Και επειδή έτσι 

λειτουργούν με βάση την νομοθεσία τα δημοτικά συμβούλια, 

τουλάχιστον την επόμενη φορά, να έρχονται οι εισηγήσεις 

όπως πρέπει και να ενημερώνεται όλο το δημοτικό συμβούλιο. 

Κούτουκας Ωραία. Άρα είστε θετική αν κατάλαβα καλά; 

Μώραλη Θετική ναι. Ναι πραγματικά δεν έχω πειστεί και 

νομίζω μόνο  λευκό θα μπορούσα να ψηφίσω. 

Κούτουκας Ωραία λευκό η κυρία Μώραλη. Ο κύριος Καπλάνης 

μετά την κυρία. 

Καπλάνης  Ευχαριστώ πολύ. Εγώ ακούω τώρα μία 

αντιπαράθεση εδώ την οποία φυσικά αντιλαμβάνομαι ότι έχει 

καθαρά πολιτικούς στόχους και σκοπούς. Η ΔΕΥΑΘ χρωστάει 

τα μαλλιοκέφαλα της, 3.500.000 έχω ακούσει ότι είναι   οι 

οφειλές της. Είναι δυνατόν να συζητάμε τώρα τι θα κάνει τα 

300 η τα 400 χιλιάρικα που μπορεί να  πάρει; Να κάνουμε μία 

συζήτηση και αν μπορούμε να βοηθήσουμε να βάλουμε πλάτη 

όλοι, να δούμε τι πρέπει να κάνουμε έτσι ώστε να σταματήσει 
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να  αυξάνεται το χρέος εκεί, γιατί τα προβλήματα είναι 

πραγματικά και είναι πολλά και είναι μεγάλα. Πρακτικά 

προβλήματα και οι δυνατότητα  εισπραξιμότητας αυτή την 

εποχή ξέρουμε ότι είναι  μικρή. Τουλάχιστον μόνο για αυτόν 

τον λόγο θα έπρεπε όλοι να είμαστε θετικοί, υπέρ της έγκρισης 

της λήψης του δανείου, ευχαριστώ. 

Κούτουκας  Ευχαριστούμε κύριε Καπλάνη. Ο κύριος Αδαμίδης; 

Αδαμίδης Εγκρίνεται. 

Κούτουκας Ο κύριος Ζαβέρκος; 

Ζαβέρκος Εγκρίνεται. 

Κούτουκας Ο κύριος Μπίρος; 

Μπίρος Θετικός. 

Μήλιος ΘΝΠ  Ερώτηση. 

Κούτουκας Ναι Παναγιώτη, σε ξεχάσαμε σε αφήσαμε 

τελευταίο. 

Μήλιος ΘΝΠ  Ναι   τελευταίος, ένα σχόλιο στον πρόεδρο 

της ΔΕΥΑΘ, αυτά τα  700 χιλιάρικα  που η διοίκηση μας  

παρέλαβε να του θυμίσω ότι εγώ σαν αντιδήμαρχος 

οικονομικών το 14 παρέλαβα μείον 300.000 και αφήσαμε 

12.000.000  και μία ερώτηση αντιδήμαρχε. 

Κούτουκας Περίμενε λίγο από που τα παρέλαβες αυτά τα 

μείον 300 , από που; 

Μήλιος ΘΝΠ Το 14 από ισολογισμό. 

Κούτουκας Πόσα παρέλαβες; 

Μήλιος ΘΝΠ Μείον 300.000.; 

Κούτουκας 7,150.000 παρέλαβες Τάκη μου. 
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Μήλιο; ΘΝΠ  Όχι Κώστα μου. Πάρε τον ισολογισμό του 13 να 

το δεις. 

Κούτουκας Εντάξει,7.150 αλλά δεν έχει καμιά σημασία 

σταματάω. 

Μήλιος ΘΝΠ    Ερώτηση. Στον αντιδήμαρχο οικονομικών 

ερώτηση για το θέμα. Έχει πάρει η ΔΕΥΑΘ, η έχει πληρώσει η 

έχει κάνει προμήθειες κάτι  που δεν την αφορά; Π.χ. 

χριστουγεννιάτικο διάκοσμο η κάτι άλλο; Αν ναι πόσο είναι 

αυτό το ποσό ξέρει κανένας; Αν ναι λέω έτσι; 

Κούτουκας Ε καλά τώρα , είναι  ερώτηση αυτή που αφορά το 

θέμα μας Τάκη; 

Μήλιος ΘΝΠ  Αν είναι να   πληρώνει κάτι άλλο να μην πάρει 

χρήματα , αν είναι όμως για την επιχείρηση να  το δούμε. 

Κούτουκας Αν πήρε τώρα δέντρο να στολίσει εκεί την ΔΕΥΑΘ τι 

να σου απαντήσω τώρα εγώ; 

Μήλιος ΘΝΠ Κατάλαβα ευχαριστώ πολύ. Μου απαντήσατε. 

Κούτουκας Όχι πρόεδρε μου. Άντε έλα,   ένα λεπτό. 

Πρόεδρος Μετά την ψηφοφορία κάνουμε ερωτήσεις; 

Βογιατζής  Ιωάννης  Να πω στον φίλο μου τον Μήλιο, τώρα θα 

τα ακούσεις, για τον διάκοσμο απαντηθήκατε στο δημοτικό 

συμβούλιο αυτό από τον δήμαρχο τον ίδιο, σας παρουσίασε 

και τιμολόγιο ποιος αγόρασε τον διάκοσμο .Σταματάω, λοιπόν 

θα μάθετε όλοι γιατί δεν βγαίνω να μιλήσω τελευταία. Η 

ΔΕΥΑΘ η δική μας  ήταν ένα βήμα, προτού η ΕΥΑΘ 

Θεσσαλονίκης εκχωρήσει την δικαστική απόφαση του 

1.850.000  στην εφορία. Λοιπόν , το όπλο μας στον 

διακανονισμό όταν τον κάναμε με την ΕΥΑΘ ήταν αυτό το 

δάνειο . Ενημερωτικά θα σας πω ότι υπάρχει άλλος δήμος, με 

ταμείο στην δική του δημοτική επιχείρηση και ενέκρινε δάνειο 
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πάνω από ένα εκατομμύριο. Λοιπόν  επειδή η δικιά μας η 

ΔΕΥΑΘ, ένα λεπτό λίγο, επειδή η δικιά μας η ΔΕΥΑΘ θέλει 

περίπου 1.000.000  τον χρόνο μόνο για ρεύμα , αυτή την εποχή 

θέλουμε να εντάξουμε στον Τρίτση ένα έργο της τάξης του 1.3  

giga με φωτοβολταικά. Ψάχνουμε ένα ακίνητο περίπου 70 

στρέμματα, το μόνο ακίνητο που είχε η Περαία κύριε Μήλιο το  

δώσατε για να  βάλετε ελιές. Αυτή την στιγμή δεν βρίσκουμε 

ακίνητο για να βάλουμε ένα φωτοβολταικό πάρκο. 

Μήλιος ΘΝΠ  Αυτό το ακίνητο ήταν μόνο για υψηλή γεωργική 

παραγωγικότητα. Ξαναπέστο και θα μαλώσουμε. 

….. 

Πασχαλίδου Λοιπόν για να βοηθήσω  λίγο, αυτά που ψάχνεις 

κύριε Βογιατζή αγαπητέ Γιάννη δεν χρειάζονται 70 στρέμματα 

σε ένα αρκεί να  τα μαζέψεις αθροιστικά, γιατί το ίδιο ακριβώς 

πράγμα κάνω και εγώ στην ΔΕΥΑ Θέρμης. 

Βογιατζής Τάκη , ψάχνω να βρω χωράφι για να  κάνω 

φωτοβολταικό πάρκο. 

Μήλιος Δεν μπορούσες να κάνεις φωτοβολταικό εκεί. Είναι 

μόνο για γεωργική παραγωγή. 

Κούτουκας Ειρήνη υμίν, τελειώσαμε, πάμε στο 8 θέμα. Έχουμε 

την σύσταση επιτροπής ελέγχου ακαταλληλότητας  η 

ασύμφορης κυκλοφορίας οχημάτων του δήμου. Έχουμε μία 

τέτοια επιτροπή , βάζουμε έναν   υπάλληλο, τον κύριο Γούσιο 

Δημήτριο, με ειδικότητα τεχνικό αυτοκινήτων, βάζουμε έναν 

σύμβουλο από την πλειοψηφία τον κύριο Μπάρμπα από εμάς 

και έναν ακόμη από την μειοψηφία για να κλείσουμε όποιον 

θέλετε. 

Μαυρομάτης Τον Νίκο τον Γιάκη. 

Κούτουκας Τον Νίκο τον Γιάκη, άρα Μπάρμπας, Γιάκης και θα 

βάλουμε και από έναν αναπληρωματικό, του κυρίου Μπάρμπα 
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μπαίνει ο κύριος Τροκάνας και του κυρίου Γιάκη μπαίνει ο 

κύριος Παζαρόπουλος, όποιος να είναι. 

Μαυρομάτης Βάλτε τον κύριο Παζαρόπουλο. 

Κούτουκας Ο κύριος Παζαρόπουλος και είναι ομόφωνη η 

απόφαση και πάει αυτή εδώ το 9 είναι μία επιτροπή 

διενέργειας δημοπρασιών και εκμίσθωσης ακινήτων, ο 

δήμαρχος  ως πρόεδρος με αναπληρωματικό εμένα, να 

προτείνουμε τον κύριο Καψάλα με αναπληρωματικό τον κύριο 

Βογιατζή Χρήστο, τον δεύτερο δημοτικό σύμβουλο και… 

Καπλάνης Κώστα συγγνώμη λίγο δεν κατάλαβα. Εγώ προτείνω 

τον κύριο Ζαβέρκο. Από την μειοψηφία. Στην 9. 

Κούτουκας Εντάξει δεν υπάρχει πρόβλημα. 

Μαυρομάτης Κύριε Κούτουκα και εμείς στο νούμερο 9 

προτείνουμε την κυρία Πασχαλίδου. 

Κούτουκας Ήταν η κυρία Πασχαλίδου και πάει. 

Μαυρομάτης Οι επιτροπές αυτές ψηφίζονται από την 

αντιπολίτευση και δεν ψηφίζονται από τη συμπολίτευση, όταν 

είναι για τις αντιπροσώπους. 

Ζαβέρκος Από όλο το δημοτικό συμβούλιο ψηφίζονται. Να 

γίνει ψηφοφορία. Εκτός αν θέλει να  μπει ο κύριος Αδαμίδης 

που είναι δικηγόρος. 

Αδαμίδης όχι δεν θέλω ευχαριστώ πολύ. 

Κούτουκας Άρα, έχουμε τώρα τον κύριο Καψάλα και  έχουμε 

τώρα δύο υποψηφιότητες  . 

Πασχαλίδου ΑΝ αποδέχεται ο κύριος Ζαβέρκος την πρόταση 

του κυρίου Καπλάνη εγώ δεν έχω κανένα πρόβλημα. 

Μήλιος ΘΝΠ  Αποδέχεται ο κύριος Ζαβέρκος την πρόταση του 

κυρίου  Καπλάνη; 
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Ζαβέρκος Δεν έχω πρόβλημα, την αποδέχομαι  ούτως η άλλως 

αν δεν μπορώ να έρχομαι είναι οι αναπληρωματικοί. 

Κούτουκας Άρα αν δεν έχει πρόβλημα η κυρία Πασχαλίδου να 

μπει ο κύριος Ζαβέρκος ομόφωνα; 

Μαυρομάτης Όχι , κύριε Κούτουκα, κοιτάξτε, οι αποφάσεις 

ποιοι θα είναι υποψήφιοι για να ψηφίσει το δημοτικό 

συμβούλιο, ψηφίζονται πρώτα από την αντιπολίτευση. Και 

μετά πηγαίνουν στην ολομέλεια. Το αντιλαμβάνεστε; Δεν 

μπαίνουν στην ψηφοφορία όλου του δημοτικού συμβουλίου. 

Ζαβέρκος Ολόκληρο το δημοτικό συμβούλιο ψηφίζει. 

Μαυρομάτης Λοιπόν , μάθετε καλά τα γράμματα και μετά. 

Ζαβέρκος Μάθε τε τα εσείς, έχετε φάει πέντε απορρίψεις από 

την αποκεντρωμένη σε όλα όσα έχετε κάνει. 

Μαυρομάτης Εντάξει, αν θέλει όμως να είναι ο κύριος 

Ζαβέρκος σε αυτή την επιτροπή. 

Ζαβέρκος Όχι δεν θέλω, θέλω την δημοκρατία και αυτό που 

λέει ο νόμος. Όχι, δεν θέλει ο κύριος Ζαβέρκος, ο κύριος  

Μαυρομάτης, ο κύριος Κούτουκας. Την δημοκρατία θέλω. 

Μαυρομάτης Αυτό λέει ο νόμος .Ο νόμος λέει ότι πρώτα η 

αντιπολίτευση. Στις επιτροπές δε μάλιστα δεν μπορούν να 

συμμετάσχουν και ανεξάρτητοι σύμβουλοι.  

Ζαβέρκος Έχεις φάει από την αποκεντρωμένη τρεις απορρίψεις 

για αυτό που λες .Με   το σκεπτικό το δικό σου θα ήταν όλες οι 

επιτροπές από την αξιωματική αντιπολίτευση .Οι υπόλοιπες 

παρατάξεις , οι ανεξάρτητοι δεν θα ήταν πουθενά. 

Κούτουκας Κύριε Ζαβέρκο παρακαλώ. Κυρία Πασχαλίδου 

αποχωρείτε από την  ψηφοφορία να το κλείσουμε αυτό εδώ; 

Πασχαλίδου  Αν ο αρχηγός της παράταξης μετέχει στην 

υποψηφιότητα. 
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Κούτουκας Οπότε ψηφίζουμε. 

Πασχαλίδου Ακούστε με λίγο να σας πω κάτι, γιατί τώρα ο 

κύριος Ζαβέρκος βγάζει τα εσώψυχα του στον κύριο 

Μαυρομάτη και εγώ δεν θέλω να μπω σε αυτή την διαδικασία. 

Ζαβέρκος Αυτή είναι άποψη δικιά σου μην χρησιμοποιείς το 

όνομα μου. Δεν βγάζω κανένα εσώψυχο πουθενά. Εσείς με 

διαγράψατε από την παράταξη. Εγώ δεν βγάζω εσώψυχα, 

εσείς βγάλατε εσώψυχα. 

Πασχαλίδου Κύριε Ζαβέρκο, δεν απευθύνομαι ούτε 

προσωπικά σε εσάς. 

Ζαβέρκος Είπατε ότι βγάζω εσώψυχα. Εσύ υπέγραψες για να 

διαγραφώ. 

Πασχαλίδου  Δεν έχω υπογράψει τίποτε. 

Κούτουκας Λοιπόν, συνάδελφοι παρακαλώ πολύ. 

Πασχαλίδου Κύριε Ζαβέρκο θα με σέβεστε εμένα, σε εμένα 

όταν θα μιλάτε θα  προσέχετε. 

Καπλάνης Γιατί δεν κάνετε ψηφοφορία να τελειώνουμε; 

Πασχαλίδου Εντάξει κύριε Καπλάνη, αντιλαμβάνομαι πάρα 

πολύ καλά το παιχνιδάκι που παίζετε, δεν χρειάζεται να μας το 

πείτε πάρα  πέρα. 

Καπλάνης Σε ευχαριστώ πολύ. 

Πασχαλίδου    Να είστε καλά, κύριε Κούτουκα αυτή την στιγμή 

αυτό που σας είπε ο κύριος Μαυρομάτης, που εγώ δεν έχω 

καμιά όρεξη να  παρευρίσκομαι σε καμιά επιτροπή γιατί 

δυστυχώς η ευτυχώς έχω πάρα πολύ δουλειά, αυτή τη στιγμή 

όμως αυτό που σας είπε ο κύριος Μαυρομάτης είπε, ότι όταν 

προτείνεται κάποιος από την αντιπολίτευση, θα πρέπει να 

ψηφίσει πρώτα η αντιπολίτευση και προφανώς αυτός θα 

πρέπει να ψηφιστεί αν τον δέχεται η όχι το δημοτικό 
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συμβούλιο. Η κάνουμε ότι δεν το καταλαβαίνουμε και 

προχωράμε παρακάτω, η το καταλαβαίνουμε  και προχωράμε 

ορθά. Ας αποφασίσει κάποια στιγμή αυτό το δημοτικό 

συμβούλιο να πράξει τα νόμιμα. 

Ζαβέρκος Είναι παράνομο αυτό που λέει, είναι παράνομο και 

υπάρχει η δημοκρατία . Αυτό το φίμωμα και αυτά τα 

παιχνιδάκια αφήστε τα για αλλού. 

Κούτουκας Εγώ σας έκλεισα γιατί γίνεται χάβρα Ιουδαίων. 

Μήλιος ΘΝΠ   Ο πρόεδρος πρέπει να το ξέρει αυτό, ο Αντώνης 

ο Ζαβέρκος έχει λάθος, η διοίκηση προτείνει δικό της άτομο, η 

αντιπολίτευση προτείνει και ψηφίζεται από την αντιπολίτευση 

και ύστερα ψηφίζονται όλοι από το δημοτικό συμβούλιο. 

Κούτουκας Δεν ξέρω αν αυτό ισχύει σε αυτήν την επιτροπή. 

Καπλάνης Αν ο κύριος Μαυρομάτης για να  επιλέξει υποψήφιο 

για την επιτροπή, χρειάζεται εκλογές στην ομάδα του, είναι 

άλλο θέμα. 

Ζαβέρκος Όλα ψηφίζονται από το δημοτικό συμβούλιο. Ότι 

είχε γίνει με τον κύριο Μαργαρίτη και τον κύριο Χάκη που 

βγήκε ο κύριος Μαργαρίτης, ότι είχε γίνει με την ΔΗΚΕΘ , ότι 

είχε γίνει με όλα τα νομικά πρόσωπα. Μήλιο είσαι αδιάβαστος 

τελείως και άμα θέλεις να προσφύγεις , να προσφύγεις όντως 

με την ΠΕΔ , σας απέρριψαν όπως με την ΔΗΚΕΘ σας 

απέρριψαν σε όλα. 

Κούτουκας Τελείωσε. 

Μήλιος ΘΝΠ  Αντώνη, η ΔΗΚΕΘ δεν  είναι επιτροπή. 

Κούτουκας Λοιπόν, ορίστε κύριε Λαζαρίδη θέλεις κάτι να πεις; 

Λαζαρίδης Περιμένω να  πάρω την σειρά μου. 

Κούτουκας Ή σειρά σου είναι, έλα άναψε και φως τώρα σε 

βλέπουμε. 
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Λαζαρίδης Δεν ήθελα εγώ να σας βλέπω  αλλά με το σκοτάδι 

δυστυχώς είχα πρόβλημα. 

Κούτουκας Εμείς είμαστε στο φως όπως βλέπεις δεν είμαστε 

στο σκοτάδι. 

Λαζαρίδης Εσείς είστε στο φως αλλά οι αποφάσεις που πάτε 

να περάσετε δεν είναι και πολύ φωτεινές. 

Κούτουκας Τι αποφάσεις πάμε να περάσουμε τι βλέπεις τώρα; 

Λαζαρίδης Θα  κρίνω την πρόταση του κυρίου Καπλάνη η 

οποία είναι τελείως προβοκατόρικη και βλέπω ότι πραγματικά 

προσπαθείτε να την παρακολουθήσετε.  Λυπάμαι, πραγματικά 

λυπάμαι. 

Κούτουκας Συγγνώμη τώρα , υπάρχει μία άλλη υποψηφιότητα, 

εγώ δεν είχα κανένα πρόβλημα , κανένα θέμα η παράταξη μας 

μεταξύ μας έτσι, να μην την βάλουμε μέσα; Να την πετάξουμε; 

Χατζηβαλάσης  Δεν είναι θέμα άλλης υποψηφιότητας ,είναι 

θέμα της αντιπολίτευσης, κακώς ανακατεύεστε σαν 

πλειοψηφία. 

Κούτουκας Όχι δεν έχεις δίκιο Γιώργο. Οι συγκεκριμένες 

αποφάσεις της μειοψηφίας που προτείνουν τους δικούς τους 

είναι για συγκεκριμένες επιτροπές, δεν είναι για αυτές τις 

επιτροπές. 

Λαζαρίδης Να βοηθήσω κύριε Κούτουκα; 

Κούτουκας Ναι βεβαίως. 

Ζαβέρκος Γιατί δεν μπαίνει σε ψηφοφορία ;Αν  την καταγγείλει 

σαν παράνομη η πλευρά του Μαυρομάτη ας την κάνει δεν μας 

ενδιαφέρει τι κάνει ο καθένας. 

Κούτουκας Ορίστε κύριε Λαζαρίδη. 
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Λαζαρίδης Μου επιτρέπει ο κύριος Ζαβέρκος ;Θα προτείνω το 

εξής λοιπόν, είναι τελείως λογικό, νομίζω ότι και εσείς 

μπορείτε να το αντιληφθείτε σαν διοίκηση. Όποια και αν είναι 

η πρόταση, όσοι και αν θέλουν να συμμετέχουν, οφείλετε να 

στηρίξετε την πρόταση που κάνει η αντιπολίτευση και να  πάει 

ο δήμαρχος , η επιλογή σας και η κυρία Πασχαλίδου, αυτή 

είναι η άποψη μου και αυτήν καταθέτω. 

Ζαβέρκος Δεν μπορεί να μας  επιβάλλει άποψη το τι θέλει να 

κάνει το δημοτικό συμβούλιο. Το τι πρέπει να  κάνει η 

διοίκηση. 

Καπλάνης Συγγνώμη τώρα αντιπολίτευση στον δήμο είναι 

μόνον ο κύριος Μαυρομάτης; Έτσι το αντιλαμβάνεται  ο κύριος 

Λαζαρίδης; Συγγνώμη λίγο Κώστα, αντιπολίτευση στον δήμο 

είναι ο κύριος Μαυρομάτης μόνο; Δεν κατάλαβα. Αυτός τι 

είναι ο ίδιος; 

Κούτουκας Δίκιο έχετε , εντάξει .Λοιπόν έχουμε δύο προτάσεις. 

Μήλιος ΘΝΠ  Μιλάει για μείζονα αντιπολίτευση. 

Κούτουκας Λοιπόν έχουμε δύο προτάσεις, με την άδεια της 

προέδρου και την σύμφωνη γνώμη της, έχουμε τον κύριο 

Ζαβέρκο και την κυρία Πασχαλίδου. Λοιπόν άρα ψηφίζουμε. 

Μαυρομάτης Κύριε πρόεδρε. Σε καμία επιτροπή ανεξάρτητος 

δεν μπορεί να είναι υποψήφιος .Όσο για την δημοτική 

επιχείρηση και αυτά τα  οποία επικαλούνται ήταν πριν την 

ανεξαρτητοποίηση, σε καμία επιτροπή επαναλαμβάνω, 

ανοίξτε τον κώδικα δεν μπορεί να είναι υποψήφιος ένας 

ανεξάρτητος. 

Ζαβέρκος Παντού μπορεί να είναι εκτός από πρόεδρος 

δημοτικού συμβουλίου, ποιότητας ζωής και οικονομική 

επιτροπή. 1.29.17Πουθενά αλλού. 
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Μαυρομάτης Να πάρετε να ανοίξετε την εγκύκλιο να την 

διαβάσετε, 

Ζαβέρκος Και εσύ να την ανοίξεις, έφαγες τρεις απορριπτικές 

από την αποκεντρωμένη, από την αίτηση ακύρωσης που 

έκανες στην ΠΕΔ, το οποίο θα ανακοινωθεί , δεν ήθελα να το 

ανακοινώσω αλλά θα το κάνω τώρα μέσω  Facebook να το 

γνωρίζει ο κόσμος. 

Αδαμίδης Κυρία πρόεδρε αν μου επιτρέπετε και επειδή δεν 

βλέπω να υπάρχει κατεπείγον ας το αφήσουμε για την άλλη 

συνεδρίαση αυτό να το δούμε λίγο είναι ένα νομικό θέμα 

αυτό. 

Ζαβέρκος Όχι είναι ξεκάθαρο Σπύρο και το 11 είναι το ίδιο. 

Αδαμίδης Αυτό που λες εσύ ίσχυε μέχρι το 19 αλλά πρέπει να 

το δω εγώ δεν είμαι πρόχειρος αυτή την στιγμή. 

Κούτουκας Νομίζω ότι έχεις  δίκιο, πρόεδρε μου. 

Αδαμίδης  Μέχρι το 19 ίσχυε αυτό που λέει ο κύριος Ζαβέρκος 

αλλά τώρα ,μπορεί να έχει αλλάξει δεν είμαι  πρόχειρος τώρα 

πρέπει να το δω. 

Κούτουκας Δεν πειράζει μέχρι τις 10 Ιανουαρίου θα 

ξανακάνουμε, δεκαπέντε. Ας το αφήσουμε για την άλλη φορά. 

Ζαβέρκος Γιατί να το δούμε, ας γίνει και ας κάνει όποιος θέλει 

την ένσταση του. Εγώ αν χάσω δεν θα  κάνω ένσταση. 

Μήλιος ΘΝΠ  Ζαβέρκο. 

Ζαβέρκος  Άστα Μήλιο. Μην με διακόπτεις δεν σε διέκοψα. 

Μήλιος ΘΝΠ Ποιος είσαι και θα μου πεις άσε; 

Ζαβέρκος Εσύ ποιος είσαι; 

Θόρυβος και συγκεχυμένοι ήχοι………………………………. 
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Κούτουκας  Λοιπόν είναι Χριστούγεννα και είναι αμαρτία από 

τον Θεό τώρα τέτοια ένταση για τέτοια ασήμαντα θέματα. 

Θόρυβος   συγκεχυμένοι ήχοι……………………………………………. 

Κούτουκας Θα το προτείνουμε συμφωνώ και εγώ, εφόσον το 

δούμε και είναι σωστό θα το προτείνουμε και εμείς, δεν θα 

προτείνετε μόνο εσείς, συμφωνούμε λοιπόν αλλά αφήστε να 

το επανεξετάσουμε. Το  είπε πολύ σωστά ο κύριος πρόεδρος ο 

πρώην ο Σπύρος  ο Αδαμίδης δεν θα το σεβαστούμε δηλαδή; 

Και εμπειρία έχει και ξέρει και ο κύριος Τζέκος εδώ δικηγόρος 

είναι. Λοιπόν, αλλά νομίζω ας το δούμε ρε παιδί μου εντάξει. 

Δεν χάλασε ο κόσμος τώρα. Σε μια εβδομάδα θα το 

ξαναβάλουμε να κάνουμε το σωστό. 

Μαυρομάτης Να ρωτήσω κάτι για την διαδικασία, στην 

εγκύκλιο νούμερο 82 λέει πεντακάθαρα. 

Κούτουκας Κύριε Μαυρομάτη να το αφήσουμε τώρα, είπαμε 

θα το αναβάλουμε θα το δούμε στο επόμενο. Λοιπόν πάμε στο 

θέμα 10 αποδοχής της  απόφασης τροποποίησης πράξης 

ανέγερση πέμπτου δημοτικού σχολείου, ουσιαστικά δίνουμε 

παράταση αλλά ως προς την ημερομηνία λήξης το οικονομικό 

κομμάτι του έργου μέχρι 31  12ου του 21. Εντάξει; Είναι τυπικό 

το θέμα, δεν νομίζω να έχετε κανένα θέμα. 

Πασχαλίδου Αφού το έργο τελείωσε γιατί να δώσουμε 

παράταση; 

Βογιατζής Χρήστος Η πράξη πήρε παράταση ακόμη έναν χρόνο 

γιατί είναι 31  12ου. 

Πασχαλίδου Όχι μόνο για εμάς; 

Βογιατζής Χρήστος όχι μόνο για εμάς. 

Πασχαλίδου Άρα όλη η πρόσκληση πήρε παράταση. 

Βογιατζής Χρήστος ‘Έτσι είναι . 
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Κούτουκας Άρα ομόφωνα το 10 θέμα, τώρα το 11 σταματάει 

θα το φέρουμε πάλι  7 η 8 θα ξανακάνουμε συμβούλιο, τώρα 

πήρε πολύ μεγάλη ένταση και έκταση το συμβούλιο αυτό δεν 

έπρεπε, εγώ σας εύχομαι καλή πρωτοχρονιά να έχετε να 

είμαστε γεροί όλοι πιο ήρεμα καλά να περάσετε.  Κύριοι 

συνάδελφοι την Δευτέρα στις 4 του μηνός θα έχουμε δημοτικό 

συμβούλιο .Να το κάνουμε νωρίς το συμβούλιο συμφωνείτε; 

Να το κάνουμε ας πούμε 12 η ώρα; Και μάλλον διπλό. 

Μήλιος  ΔΠ  Έχουμε και δουλειές συνάδελφοι. 

Ζαβέρκος Μετά τις 3 Κώστα , μετά τις 3. 

Κούτουκας Εντάξει , θα το βάλουμε 3 η ώρα. Καλή 

πρωτοχρονιά , συγγνώμη για την ένταση να είστε καλά. 

 

            Η Πρόεδρος                                   Τα Μέλη 
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